


# ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរនេះបានសំរេច

 សូមបន្តឈរ បើសិនជាអាច ខណៈពេលយើងខ្លួនក្បាលចុះសម្រាប់ ការអធិស្ឋាន។

<sup>2</sup> ព្រះវិបិតានៃស្ថានសួគ៌ យើងមានអំណរគុណនៅយប់នេះសម្រាប់ការនេះ មួយទៀតគឺឱកាសដើម្បីមកបង្ហាញពីដំណឹងល្អដ៏រុងរឿង និងការអស្ចារ្យនេះពី ព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ យើងសូមអរគុណដល់ទ្រង់ព្រោះទ្រង់នៅតែដដែលដូចកាលពី ម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ យើងសូមអរគុណដល់ទ្រង់ចំពោះមនុស្ស ទាំងនេះដែលបានប្រមូលផ្តុំគ្នានៅទីនេះក្នុងពេលអាកាសធាតុត្រជាក់នេះ ហើយ នៅជាមួយការរំពឹងទុកដ៏អស្ចារ្យរបស់ពួកគេ សម្លឹងមើលដោយជឿថាមានអ្វី អស្ចារ្យ នឹងត្រូវបានផ្តល់ឱ្យយើងពីព្រះ។ យើងមកដោយក្តីសង្ឃឹមនោះ ព្រះអម្ចាស់ អើយ រាល់ការប្រជុំ។ យើងខ្ញុំសូមថ្លែងអំណរគុណដល់ទ្រង់សម្រាប់កម្មវិធីនៅយប់ មុន នៅរោងឧបោសថ សូមអរគុណទ្រង់សម្រាប់កម្មវិធីនៅទីនេះកាលពីល្ងាចមិញ និងសម្រាប់កម្មវិធីថ្ងៃនេះនៅឯរោងឧបោសថ។ ឥឡូវនេះយើងកំពុងរង់ចាំអ្វីដែល ទ្រង់ នឹងមានសម្រាប់យើងនៅយប់នេះ។

<sup>3</sup> ព្រះបិតាអើយ យើងដឹងថាគ្រប់អាចលើកដៃរបស់ពួកគេអាចបើកទំព័រ ព្រះគម្ពីរបាន ប៉ុន្តែមានតែម្នាក់ប៉ុណ្ណោះដែលអាចធ្វើឱ្យវារស់និងជាការពិត ហើយ នោះគឺជាទ្រង់។ ហើយ ព្រះបិតាអើយ យើងកំពុងស្វែងរកទ្រង់ដើម្បីធ្វើវានៅយប់ នេះ។ សូមប្រទានពរដល់យើងតាមគ្រប់មធ្យោបាយ។ ចិត្តរបស់យើងពោរពេញ ដោយអំណរ ដូចដែលយើងឃើញពេលវេលាជិតមកដល់ហើយ នៅពេលដែល យើងនឹងទៅជួបទ្រង់ទល់មុខគ្នា មុខនិងមុខ ម្នាក់ដែលយើងស្រឡាញ់និងរស់នៅ អស់រយៈពេលជាច្រើនឆ្នាំនេះ។

<sup>4</sup> មានអ្នកផ្លាស់ប្តូរថ្មីជាច្រើន ព្រះអម្ចាស់អើយ ដែលបានមកកាន់ទ្រង់។ ការយល់ដឹងអំពីរឿងនោះ ម្ចាស់ផ្ទះដ៏អស្ចារ្យសែសិបបួហាសិប គឺត្រូវទទួលបុណ្យ ជ្រមុជទឹកនៅក្នុងព្រះនាមរបស់ទ្រង់នៅព្រឹកនេះ ពីកម្មវិធីកាលពីយប់មិញ។ ឱ ព្រះជាម្ចាស់ សូមបន្ត យើងអធិស្ឋាន រហូតដល់គ្រប់ពូជដែលព្រះបានកំណត់ទុក ជាមុនបានឃើញពន្លឺដំណឹងល្អ ហើយ បានចូលមកក្នុងផ្នត់។

5 យើងសុំឱ្យទ្រង់លាក់យើងនៅយប់នេះនៅពីក្រោយព្រះបន្ទូល បិទភ្នែកយើង ពីអ្វីៗនៃលោកីយ ហើយសូមឱ្យយើងឃើញព្រះយេស៊ូវ។ សូមឱ្យមានភ្នំផ្លាស់ ប្រែរូបរាងក្នុងចំណោមពួកយើង នៅយប់នេះ ដែលយើងមិនឃើញមានអ្នកណា ជួយសង្គ្រោះបានឡើយក្រៅពីព្រះយេស៊ូវតែប៉ុណ្ណោះ។ យើងទូលសូមនៅក្នុង ព្រះនាមទ្រង់ ហើយដើម្បីសិរីល្អរបស់ទ្រង់និងការបើកសម្តែងនៃដំណឹងល្អរបស់ ទ្រង់។ អាម៉ែន។

សូមអង្គុយចុះ។

6 ខ្ញុំនឹងបង្វែរមេក្រូនេះ ឬតុនេះ គ្រាន់តែចំហៀងបន្តិច បើមិនអីទេ ដូច្នេះខ្ញុំអាច ឃើញទស្សនិកជនទាំងសងខាង។ ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំអាចធ្វើបានយកមីក្រូហ្វូនទាំងនេះ នៅទីនេះ។ មិនអីទេ គ្រាន់តែមួយភ្លែត។

7 យើងសូមជំរាបសួរ ពីសាលប្រជុំនៅទីនេះយប់នេះ មិត្តភក្តិនៅអាវីហ្សូណា កាលីហ្វ័រញ៉ា រដ្ឋតិចសាស់ និងនៅទូទាំងសហរដ្ឋអាមេរិក តាមទូរស័ព្ទ។ នេះ—នេះ កំពុងដំណើរការទូទាំងប្រទេស កម្មវិធីនេះយប់នេះ តាមរលកទូរស័ព្ទ ដូច្នេះយើង ជឿជាក់ថាព្រះនឹងប្រទានពរដល់យើង។

8 តើអ្នកអាចឮទេ នៅក្រោយសាល—ប្រជុំនៅខាងឆ្វេងទេឬទេ? មិនអីទេ ហើយពួកគេនឹងពិនិត្យមើលប្រព័ន្ធទូរស័ព្ទឥឡូវនេះ ដើម្បីដឹងថាមានឬអត់ មិន អីទេ។

9 តើអ្នកទាំងអស់គ្នាសុខសប្បាយជាទេនៅយប់នេះ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អា ម៉ែន”—អេដ។] និយាយថា វាមិនអីទេ! នៅខាងនេះ? [“អាម៉ែន។”] អាម៉ែន។ ខ្ញុំ រីករាយណាស់ដែលឃើញអ្នកទាំងអស់អង្គុយយ៉ាងស្រួល។

10 ហើយឥឡូវនេះនៅយប់ថ្ងៃស្អែក ប្រសិនបើហ្នឹងមនុស្សនៅតែបន្តកើនឡើង ពួកគេនឹងក៏ត្រូវទូរស័ព្ទផ្ទាល់។ មានយប់នេះ។ ខ្ញុំគិតថាពួកគេខ្លះចុះនៅទីនោះក្នុង រោងឧបោសថ។

11 ហើយ នៅព្រឹកស្អែក កម្មវិធីមិនអាចមាននៅឯរោងឧបោសថ ព្រោះតែ... នឹងមានអ្នកតែងផ្កានៅទីនោះធ្វើការតុបតែងក្នុងព្រះវិហារសម្រាប់ពិធីមង្គលការ នៅរសៀលថ្ងៃស្អែក ។ ហើយពួកគេបានផ្ទេរ—កម្មវិធី នៅពេលព្រឹក រហូតដល់ ព្រះវិហាររបស់បងប្រុសរ៉ូខែល ពីសហការីរបស់យើង ហើយឡើងលើផ្លូវហាយ

ធីតាទីនេះ ៦២។ បានប្រកាសហើយឬនៅ? ប្រុងប្រុសនេរីលនិយាយថា “បាទ—អេដ។ វាត្រូវបានប្រកាស។ ហើយ ប្រសិនបើវាហៀរឡើងលើ យើង នឹងយកអ្វីដែលនៅសល់ហើយបញ្ជូនអ្នកដឹកនាំមួយទៀតចុះទៅបងប្រុស ជូនឱ្យ ជេកសុននៅ ខ្លឹកវិល។ ហេតុផលដែលយើងមានវានៅឯបងប្រុស រ៉ូខុល វា ជិតមកដល់ហើយ យើងអាច...ហើយយើងគិតថាអ្នកអាចងាយស្រួលជាងនេះ។ ហើយបន្ទាប់មកយើងនឹងថែរក្សាវានៅក្នុងវិធីមួយចំនួន។ ហើយត្រូវប្រាកដថាអ្នក ត្រូវធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកទាំងអស់នឹងមកនៅថ្ងៃស្អែក ខ្ញុំសង្ឃឹមថានឹងមានមនុស្ស មួយរយបួពីររយនាក់ទៀតបានបន្ថែមទៅក្នុងពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកថ្ងៃស្អែក ហើយ ឥឡូវនេះនៅយប់ថ្ងៃស្អែក...”

12 ខ្ញុំមិនដែលចូលចិត្តប្រកាសអ្វីដែលអ្នកនិយាយមុនម៉ោងទេ ប៉ុន្តែយប់មួយ នៅក្នុងកម្មវិធី ឬមួយថ្ងៃ ខ្ញុំចង់និយាយអំពីប្រធានបទនេះពី៖ តើមីលគីស្សាដែក នេះជាអ្នកណា? ព្រោះ វាជា—ប្រធានបទដែលខ្ញុំគិតថាយើងកំពុងរស់នៅក្នុង គ្រាដែលវិវរណៈ ទាំងនេះជាសំណួរតាមសម័យកាល នៃ “តើអ្នកនេះជានរណា?” ហើយខ្ញុំជឿថាព្រះមានចម្លើយថា តើគាត់ជាអ្នកណា។ អ្នកខ្លះនិយាយថា “ជាពួក សង្ឃ” អ្នកខ្លះថា “ជាស្តេច” ខ្លះទៀត...ប៉ុន្តែមាន...

13 ដរាបណាមានសំនួរ វាត្រូវតែមានចំលើយនៃសំណួរនោះ ដែលត្រឹមត្រូវ។ មិន អាចជាសំណួរដោយគ្មាន ចម្លើយឡើយ។

14 ឥឡូវនេះ យើងជឿជាក់ថាព្រះនឹងប្រទានពរដល់យើងនៅយប់នេះពីទ្រង់ ព្រះបន្ទូល ដូចដែលយើងអានវា។

15 ហើយអ្នកបាន...ប៊ីលីប្រាប់ខ្ញុំឱ្យប្រាប់អ្នកថាអ្នកប្រាកដជាមានកិច្ច សហប្រតិបត្តិការល្អជាមួយប្រជាជននៅទីនេះ ដែលមាននៅក្នុងប្រព័ន្ធ ចំណាត់ថ្នាក់ ប៉ូលីសនិងអ្វីៗទាំងអស់។ រក្សាវាឡើង នោះគឺល្អ ខ្លាំងណាស់។

16 យើងសង្ឃឹមថានឹងបានឃើញពេលវេលា ប្រហែលជាក្នុងពេលអនាគតដ៏ខ្លី ខាងមុខនេះ យើងអាចនាំយកតង់នេះមកទីក្រុង ហើយដាក់វានៅទីនេះថ្ងៃនេះនៅ ស្រ្តីបលនេះ ដែលជាកន្លែងដែលយើងអាចស្នាក់នៅរយៈវែង ពេលប្រហែលជា បីបួនសប្តាហ៍ ការរីកផុសផុល បន្តជានិច្ច។ ហើយនៅទីនេះយើងស្ទើរតែមិន ស្គាល់គ្នាទៅវិញទៅមក ហើយបន្ទាប់មកយើងត្រូវនិយាយលាហើយយើងទៅម្តង ទៀត។ ប៉ុន្តែខ្ញុំបានចង់មកហើយបន្តដំណើរកម្សាន្តដ៏វែង ដែលជាពេលមួយដែល

អ្នកអាចស្នាក់នៅបានដូច្នោះយើងមិនចាំបាច់បិទមួយយប់ឬពីរយប់ឡើយ ប៉ុន្តែ គ្រាន់តែស្នាក់នៅនិងបង្រៀន ថ្ងៃនិងយប់ ថ្ងៃនិងយប់ បន្តទៅមុខ។ ប្រហែលជា មាននរណាម្នាក់ទៅផ្ទះ ហើយដាក់ចំណីមាន់ បំបៅដោះគោ ហើយត្រលប់មកវិញ នៅសប្តាហ៍ក្រោយ បន្តជាមួយកម្មវិធី។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំចូលចិត្តវា។ ដូច្នោះព្រះអម្ចាស់ គង់នៅជាមួយអ្នក។

17 ឥឡូវនេះ មុនពេលខ្ញុំចាកចេញ ប្រហែលជាព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យឬយប់ថ្ងៃអាទិត្យ ឬពេលខ្លះ កម្មវិធីមួយក្នុងចំណោមកម្មវិធីទាំងនេះ ខ្ញុំដឹងថាអ្នកទាំងអស់គ្នាកំពុង រង់ចាំស្តាប់សារអំពីការពិតអំពីអាពាហ៍ពិពាហ៍និងការរំលងលះ ដែលជាផ្នែកមួយ នៃបញ្ហាធំៗប្រចាំថ្ងៃ។ ហើយខ្ញុំប្រាកដថាខ្ញុំឈរនៅទីនេះ ខ្ញុំជឿថាចម្លើយដែល ត្រឹមត្រូវគឺនៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ហើយខ្ញុំជឿនោះគឺជាអ្វីដែលខ្ញុំបានសន្យាថា នឹងត្រលប់មកវិញ។

18 ហើយខ្ញុំស្មានថា តាមដែលខ្ញុំដឹង តាមដែលខ្ញុំដឹង ខ្ញុំចង់មានកម្មវិធីមួយទៀត នៅជេហ្វីសុនវិល នៅថ្ងៃអាទិត្យបុណ្យអ៊ុស្ត្រាលី ហើយយើងនឹង...សម្រាប់កម្មវិធី ថ្ងៃរះ ហើយបន្ទាប់មកថ្ងៃអាទិត្យបុណ្យអ៊ុស្ត្រាលី។ ដូច្នោះយើងនឹងប្រកាសជាមុន ហើយអាចព្យាយាមដើម្បីទទួលសាលប្រជុំ ប្រសិនបើអាច ឬកន្លែងណាមួយ សម្រាប់ថ្ងៃអាទិត្យ ប្រហែលជាមកថ្ងៃសៅរ៍និងអាទិត្យ។ ត្រូវតែហោះហើរចូល និងត្រឡប់មកវិញ ព្រោះវាជិតដល់ពេលហើយ... ខ្ញុំត្រូវពិនិត្យមើលវា ជាមុនសិន កាលវិភាគដែលខ្ញុំមាន និងមួយក្នុងចំណោមផែនការ—ធ្វើដំណើរ—របស់ខ្ញុំនៅកា លីហ្វ័រញ៉ា។ និងបន្ទាប់មក ភ្លាមៗនោះ ខ្ញុំត្រូវចុះទៅ—ទ្វីបអាហ្វ្រិក។ ដូច្នោះរក្សា ទំនាក់ទំនងនិងអធិស្ឋានសម្រាប់យើង។

19 ឥឡូវនេះ យប់នេះ ខ្ញុំចង់និយាយពីការយកចិត្តទុកដាក់របស់អ្នកចំពោះផ្នែក មួយនៃព្រះបន្ទូល ដែលមាននៅក្នុងជំពូកទី៤របស់លូកា។ ជំពូកទី៤និង ខទី ១៦ វានឹងចាប់ផ្តើមព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល។

...ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរនេះបានសំរេចនៅត្រចៀករបស់អ្នកហើយ។

20 ឥឡូវនេះយើងចង់គួរ ពីនោះ នូវសេចក្តីសន្និដ្ឋានអំពីភាពស្វាហាប់គឺជា ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ! ឥឡូវនេះ យើងទាំងអស់គ្នាអាចរកឃើញមេកានិច ប៉ុន្តែវាមួយ កឌីណាមិកដើម្បីធ្វើឱ្យវាដំណើរការ។

21 យើងអាចដឹងថាតើយន្តការរបស់ម៉ាស៊ីននៃ យានយន្ត ប៉ុន្តែបន្ទាប់មកវា ត្រូវការការម្ខាំងដើម្បីធ្វើឱ្យកង់ដំណើរការនិងផ្លាស់ទី។

22 ឥឡូវនេះ ព្រះយេស៊ូវបានយាងត្រលប់—ទៅណាសាវ័ត ជាកន្លែងដែលទ្រង់ បានកើត។ នៅក្នុងបទគម្ពីរនៅទីនេះ យើងឃើញថាពួកគេនិយាយថា “យើង បានឮអ្នកបានធ្វើដូច្នោះនិងដូច្នោះ នៅកាពើណិម។ ឥឡូវនេះអនុញ្ញាតឱ្យយើង មើលឃើញថាអ្នកធ្វើវាបាននៅទីនេះក្នុងប្រទេសរបស់អ្នក។”

23 ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ហោ—ហោរាគ្មានកិត្តិយសទេ ដរាបណាគាត់ នៅក្នុងប្រទេសគាត់ផ្ទាល់។” ហើយ ពិតណាស់ នោះគឺជាកន្លែងដែលអ្នកធំឡើង ហើយមនុស្សស្គាល់អ្នក។ ហើយនៅទីនោះទ្រង់មាន—ឈ្មោះ—អាក្រក់ តាំងពី ចាប់ផ្តើម ដោយទ្រង់បានកើតដោយគ្មានឪពុកនៅលើផែនដី។ ពួកគេបានហៅ ទ្រង់ “កូនមិនស្របច្បាប់” ដែលម៉ារីពិតជាមានផ្ទៃពោះមុនពេលនាងរៀបការ ជា ផ្លូវការ ជាមួយយ៉ូសែប។ ប៉ុន្តែ មិនមែនដូច្នោះទេ យើងដឹងថាវាមិនដូច្នោះទេ។

24 ហើយនៅក្នុងបទគម្ពីរនេះ តើអ្វីដែលបណ្តាលឱ្យខ្ញុំធ្លាក់ភ្នែកលើរឿងនេះ គឺជាអ្វីដែលបានកើតឡើងថ្មីនេះនៅទីក្រុង ផុននិក រដ្ឋអារីហ្សូណា។ វាគឺជាថ្ងៃ ចុងក្រោយ នៃកម្មវិធីដែលខ្ញុំត្រូវនិយាយ នៅអន្តរជាតិអនុសញ្ញានៃក្រុមធុរៈកិច្ច ដំណឹងល្អ។

25 ហើយនៅក្នុងអនុសញ្ញានេះមានអ្នកទស្សនាជាមួយយើង ដែលជាប៊ីស្ស្តពសា សនាកាតូលិក ដែលជា—របស់ “ពិធីខាល់ដេនៃពួកសារកព្រះវិហារកាតូលិក ធុរៈនល្បីបំផុត ចនអេស ស្តាលី អូអេសឌី” គាត់គឺជា “អាចារ្យនៃទីប្រជុំជន សហរដ្ឋអាមេរិក” នៅក្នុងព្រះវិហារកាតូលិក។ រឿងនេះកើតឡើងជាកាតររបស់គាត់ និងអាស័យដ្ឋាន—របស់គាត់។

26 ហើយគាត់គឺជាអ្នកទស្សនាជាមួយក្រុមធុរៈកិច្ចគ្រីស្ទាន ហើយខ្ញុំបានឃើញ គាត់នៅទីនោះ មួយថ្ងៃមុន។ ហើយនៅពេលដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយនៅយប់ថ្ងៃសៅរ៍ ខ្ញុំជឿថាអញ្ចឹង ឬជាព្រឹកថ្ងៃសៅរ៍ជាអាហារពេលព្រឹក ហើយខ្ញុំ...ដូចដែលខ្ញុំកំពុង និយាយ គាត់នៅតែមើលខ្ញុំ។ ខ្ញុំបានគិតថា “បុរសនោះប្រាកជាមិនយល់ស្រប នឹងអ្វីទាំងអស់ដែលខ្ញុំនិយាយទេ។” ហើយ អ្នកដឹងទេ អ្នកអាច—អ្នកគ្រាន់តែ អាចសម្លឹងមើលគាត់ គាត់នឹងធ្វើក្បាលឡើងលើចុះក្រោម ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនដឹងពីអ្វីដែល ធ្វើការលើគាត់ទេ។

27 ដូច្នោះនៅសៀលថ្ងៃអាទិត្យនៅពេលដែលខ្ញុំក្រោកនិយាយ ខ្ញុំនឹងទៅ យកអត្ថបទរបស់ខ្ញុំអំពីការឈឺចាប់ពីកំណើត ដែលព្រះយេស៊ូវ មានបន្ទូលថា “ដូចជាស្រ្តី ឈឺពោះសម្រាលកូន” នាងកំពុងដំណើរការសម្រាលកូន។ ហើយដូច្នោះខ្ញុំនឹងទៅនិយាយពីទីនោះ ដូចជា ការឈឺចាប់ពីកំណើត ប្រធានបទ និងយាយថា ពិភពលោកគឺឈឺចាប់ពីកំណើតឥឡូវនេះ។ របស់ចាស់ត្រូវតែលុបចោល ដូច្នោះអ្វីដែលថ្មីអាចកើត ដូចជា—គ្រាប់ពូជត្រូវលូយ ដើម្បីផ្តល់ជីវិតថ្មី។

28 ហើយតើការឈឺចាប់ ការឈឺចាប់ពីកំណើតបានវាយប្រហារពិភពលោកយ៉ាងដូចម្តេច! ក្នុងសង្គ្រាមលោកមួយ នាងមានការឈឺចាប់យ៉ាងខ្លាំងដោយសារតែពួកគេមានឧស្ម័នពុល និងអ្វីៗផ្សេងទៀត ដែលស្ទើរតែអាចបំផ្លាញពិភពលោក។ ហើយនៅក្នុងសង្គ្រាមលោកលើកទី២ នាងបានវាយប្រហារមួយទៀត ការឈឺចាប់កាន់តែខ្លាំង ពួកគេមានគ្រាប់បែកនិងគ្រាប់បែកបរមាណូ។ នាងមិនអាចទ្រាំទ្រនឹងការឈឺចាប់ផ្សេងទៀតបានទេ។ ជាមួយមីស៊ីលនិងវត្ថុទាំងនេះនៅថ្ងៃនេះ សង្គ្រាមមួយទៀតនឹងបញ្ចេញនាងចូលទៅក្នុងអវកាស ព្រោះឥឡូវនេះនាងនឹងក្លាយជាអ្នកបញ្ជូន។ ហើយនឹងមានផែនដីថ្មី។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថានឹងមាន។

29 តាមគ្រប់សាររបស់ហោរា អ៊ីស្រាអែលមានការឈឺចាប់ពីកំណើត ពីព្រោះថាហោរាទាំងនេះនឹងមកនៅកន្លែងកើតហេតុ បន្ទាប់ពីពួកវិទូនិងបព្វជិតនឹងមានក្រុមជំនុំទាំងអស់នៅក្នុងទម្រង់អង្គការ។ ហើយនៅពេលដែលហោរារបស់ពួកគេមកកន្លែងកើតហេតុដោយមានព្រះបន្ទូលព្រះអម្ចាស់ ពួកគេបានរង្គោះរង្គើក្រុមជំនុំហើយនាងមានការឈឺចាប់ពីកំណើត។ ទីបំផុត នាងឈឺពោះសម្រាលកូនរហូតដល់នាងសម្រាលបុត្រានៃដំណឹងល្អ ព្រះបន្ទូលទ្រង់បង្កើតជាសាច់ឈាម។

30 ដូច្នោះក្រុមជំនុំពិតជាមានការឈឺចាប់ពីកំណើតនៅយប់នេះ ជាថ្មីម្តងទៀត ការសង្គ្រោះនៃព្រះរាជបុត្រា ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះឱ្យយាងមកម្តងទៀត។ អ្នកទ្រឹស្តីសាសនា ប្រព័ន្ធទាំងអស់របស់យើង និងការយប់យើងទាំងអស់ បានរលួយពីក្រោមយើង។ ដូច្នោះយើងមានការឈឺចាប់ពីកំណើត និងសារពីព្រះជាម្ចាស់តែងតែធ្វើឱ្យក្រុមជំនុំឈឺចាប់យ៉ាងខ្លាំង ប៉ុន្តែបន្ទាប់ពីមួយរយៈនាងនឹងត្រូវប្រគល់ជូនកូនក្រមុំ។ នោះនឹងនាំមកនូវព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទដល់កូនក្រមុំរបស់ទ្រង់។

31 ហើយ ដោយ គិតថាបុរសម្នាក់នេះមិនយល់ស្របជាមួយខ្ញុំច្រើនទេ។ នៅពេលដែលខ្ញុំក្រោកឡើងនិយាយសារនេះ ខ្ញុំបានបើកព្រះគម្ពីររបស់ខ្ញុំ រកមើលទំព័រ។

32 ហើយប្រពន្ធខ្ញុំទើបតែផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវព្រះគម្ពីរថ្មី សំរាប់បុណ្យណូអែល។ គម្ពីរចាស់របស់ខ្ញុំ មានអាយុប្រហែលដប់ប្រាំឆ្នាំហើយ រឿងនេះគ្រាន់តែចង់រំលែក ជាបំណែក។ រាល់ទំព័រ រាល់ពេលដែលវាបើក វានឹងហោះចេញពីវា។ ហើយ ប៉ុន្តែខ្ញុំដឹងថាគ្រាន់តែរកកន្លែងណាដែលមានបទគម្ពីរ ដូច្នេះខ្ញុំបានសិក្សាយ៉ាងជិតស្និទ្ធក្នុងព្រះគម្ពីរ។ ហើយខ្ញុំទើបតែរើសយកថ្មីមួយ ព្រោះមួយទៀតមើលទៅអាក់អរស្តាយដើម្បីយកទៅព្រះវិហារជាមួយ។

33 ហើយនៅពេលដែលខ្ញុំចាប់ផ្តើមបើកនៅក្នុងយ៉ូហាន ជាកន្លែងដែលមានបទគម្ពីរត្រូវបានរកឃើញ ខ្ញុំចាប់ផ្តើមអានជំពូកទី ១៦ និងខដែលខ្ញុំបានរកមើលមិនមាននៅទីនោះទេ។ ដូច្នេះខ្ញុំគិតថា “វាចម្លែក!” ខ្ញុំត្រលប់មកវិញម្តងទៀត វានៅតែមិននៅទីនោះ។

34 ហើយបងប្រុសជេកម៉ូរ៉េ មកពីទីក្រុង ស្រីវែត រដ្ឋ ល្វិស៊ីយ៉ា ជាមិត្តខ្ញុំគាត់អង្គុយនៅទីនោះ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “បងជេក តើវាមិនមែនរកឃើញនៅក្នុងយ៉ូហាន ១៦ទេឬ?”

គាត់បាននិយាយថា “បាទ។”

35 ហើយបូជាចារ្យកាតូលិកនេះបានក្រោកពីកៅអីរបស់គាត់ ចេញពីបញ្ចុះជិតរាប់រយនាក់អង្គុយនៅលើវេទិកា ដើរទៅជិតខ្ញុំ ជាមួយនឹងរូបនិងសម្លៀកបំពាក់និងឈើឆ្ការរបស់គាត់ទាំងអស់ នៅជិតខ្ញុំ។ ហើយគាត់បាននិយាយថា “កូនប្រុសអើយចូរនៅឱ្យរឹងមាំ។ ព្រះគឺ ជាអ្នកធ្វើការ។”

ខ្ញុំគិតថា “ប៊ីស្ស្យុពកាតូលិកប្រាប់ខ្ញុំពីរឿងនេះ?”

គាត់និយាយថា “អានវាចេញពីសៀវភៅរបស់ខ្ញុំ។”

36 ហើយខ្ញុំបានអានព្រះគម្ពីរចេញពីសៀវភៅរបស់គាត់ ហើយបានយកអត្ថបទរបស់ខ្ញុំនិងបានបន្ត អធិប្បាយសេចក្តីអធិប្បាយរបស់ខ្ញុំ។

37 បន្ទាប់មក នៅពេលខ្ញុំឆ្លងកាត់ គាត់បានក្រោកឈររបន្ទាប់ពីខ្ញុំចេញចាត់ បាននិយាយថា “មានរឿងមួយដែលត្រូវកើតឡើង។ បន្ទាប់ពីនោះ ព្រះវិហារត្រូវរត់

ចេញពីភាពញើរញើរដែលវាមាន ឬយើងត្រូវចេញពីភាពញើរញើរក្នុងព្រះវិហារ ដែលស្ថិតនៅ។” ដូច្នោះ មួយឬផ្សេងទៀត។

38 ហើយខ្ញុំនៅតាមផ្លូវខ្ញុំត្រលប់ទៅផ្ទះ តុកសុនវិញ នៅល្ងាចនោះ។ ក្មេងៗកំពុង យំទាស់ទំនាំសំរេច ហើយខ្ញុំឈប់ដើម្បីយកនំសំរេចមួយ ឈរលើចុក។ ហើយ ប្រពន្ធខ្ញុំបាននិយាយថា “បីល ខ្ញុំមិនដែលភ័យអ្វីទាំងអស់ ដែលឃើញអ្នកឈរ នៅទីនោះដោយអ្វីទាំងអស់ព្រះគម្ពីរនោះ។” បាននិយាយថា “តើវាមិនធ្វើឱ្យអ្នក ភ័យទេឬ?”

39 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ទេ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំដឹងថាវានៅទីនោះនៅកន្លែង ណាមួយ។ ពួកគេគ្រាន់តែមិនមានទំព័រនេះ។ វាជាការបោះពុម្ពខុស។”

40 ហើយនាងនិយាយថា “ដើម្បីគិតថា ខ្ញុំបានឱ្យព្រះគម្ពីរនេះដល់អ្នកហើយ! មើលទៅដូចរាល់ភ្នែកនៅទីនេះ គឺសម្លឹងមករកខ្ញុំ។”

41 ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “អញ្ចឹង អ្នកមិនអាចជួយបានទេ។ នោះគឺជាការ បោះពុម្ពខុសក្នុងព្រះគម្ពីរ។” ខ្ញុំនិយាយថា “ពួកគេមិនដែលដាក់ទំព័រចូលទេ។”

42 មែនហើយ ខ្ញុំចុះហើយមើលវាម្តងទៀត គ្រាន់តែល្អឥតខ្ចោះដូចដែលវាអាចធ្វើ ទៅបាន។ ប៉ុន្តែជំពូកទី១៦ បានបញ្ចប់ចំណែក ដែលជាចំណែករបស់វាគ្រាន់តែ ប្រហែលបីអ៊ុញប៉ុណ្ណោះពីបាត លើជំពូកទី ១៧ នៅផ្នែកម្ខាងទៀត ក៏ដូចគ្នា។ ហើយ ជាព្រះគម្ពីរថ្មី ទំព័រទាំងពីរនេះមានភាពល្អឥតខ្ចោះ ជាប់ជាមួយគ្នា ហើយខ្ញុំ កំពុងអានពីជំពូកទី១៧ ជំនួសឱ្យទី ១៦។ “អញ្ចឹង” ខ្ញុំបាននិយាយថា “មិនអីទេ វា ដោយសារមូលហេតុខ្លះ។”

43 ហើយគ្រាន់តែច្បាស់ដូចអ្នកអាច ឮសំលេងណាមួយ សំលេងមករកខ្ញុំ ហើយ និយាយថា “ទ្រង់បានចូលទៅក្នុងណាសាវីត ជាកន្លែងដែលទ្រង់ត្រូវបានគេ ចិញ្ចឹមបីបាច់ ហើយបានចូលទៅក្នុងសាលាប្រជុំ ដូចដែលវាជាទំនៀមទម្លាប់របស់ ទ្រង់។ ហើយបូជាចារ្យបានផ្តល់ព្រះគម្ពីរអាន ហើយទ្រង់អានអេសាយ ៦១។ ហើយនៅពេលដែលទ្រង់បានអានព្រះគម្ពីរ ទ្រង់បានដាក់ចុះ ប្រគល់បូជាចារ្យវិញ នូវព្រះគម្ពីរ សៀវភៅ ហើយអង្គុយចុះ។ ហើយភ្នែករបស់ក្រុមជំនុំទាំងអស់បាន សម្លឹងមកទ្រង់។ ហើយពាក្យដ៏មានតម្លៃបានចេញពីមាត់របស់ទ្រង់។ ហើយទ្រង់ មានបន្ទូលថា “ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរនេះបានសំរេច។”



“ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរនេះបានសំរេច។”

44 តើគម្ពីរមានភាពត្រឹមត្រូវប៉ុណ្ណា! ប្រសិនបើអ្នកកត់សំគាល់រឿងនេះនៅក្នុង អេសាយ ៦១:១និង២២ គឺជាកន្លែងដែលព្រះអម្ចាស់របស់យើងកំពុងអានពី អេសាយ ៦១:១ ដល់២២។ ប៉ុន្តែនៅក្នុងខនោពាក់កណ្តាលខទី ២ នៃអេសាយ ៦១ ទ្រង់បានឈប់។ កន្លែងដែលវានិយាយថា “ព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះអម្ចាស់ ស្ថិតលើខ្ញុំ ដើម្បីប្រកាសពីឆ្នាំដែលគួរទទួលយក” បន្ទាប់មកទ្រង់ បានបញ្ឈប់។ ហេតុអ្វី? ផ្នែកផ្សេងទៀត ដើម្បីធ្វើការវិនិច្ឆ័យ មិនបានអនុវត្តចំពោះការយាងមក ជាលើកដំបូងរបស់ទ្រង់ទេ ប៉ុន្តែការយាងមកជាលើកទីពីររបស់ទ្រង់។ ឃើញទេ វា មិនបានអនុវត្តនៅទីនោះទេ។ របៀបព្រះគម្ពីរមិនដែលធ្វើឱ្យមានកំហុសទេ! ពួកគេ តែងតែល្អិតខ្លោះ។ ព្រះយេស៊ូវឈប់កន្លែងដែលព្រះគម្ពីរឈប់ ព្រោះនោះគឺជា អ្វីដែលនឹងត្រូវបានបញ្ជាក់នៅក្នុងថ្ងៃរបស់ទ្រង់ ឥឡូវនេះ នៅក្នុងការយាងមក ជាលើកដំបូង។ ទីពីរទ្រង់នឹងយាងមកជំនុំជំរះផែនដី ប៉ុន្តែមិនមែនទេ។ ទ្រង់គឺមក “ដើម្បីប្រកាសឆ្នាំដែលអាចទទួលយកបាន។”

45 សូមកត់សម្គាល់ថាព្រះមេស៊ីកំពុងឈរនៅលើវេទិកា ដើម្បីកំណត់ អត្តសញ្ញាណអង្គទ្រង់ជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលសន្យាសម្រាប់យុគសម័យនោះ។ តើ ចម្លែកយ៉ាងណា ដែលព្រះមេស៊ី ឈរនៅមុខក្រុមជំនុំ! ហើយមើលទៅព្រះបន្ទូល ដ៏មានតម្លៃទាំងនេះ នៅពេលទ្រង់និយាយនៅទីនេះថា “ដើម្បីប្រកាសឆ្នាំដែលអាច ទទួលយកបាន។”

46 “ឆ្នាំដែលអាចទទួលយកបាន” ដូចដែលយើងទាំងអស់គ្នាដឹង ក្នុងនាមជា អ្នកអានព្រះគម្ពីរ គឺ “ឆ្នាំនៃជុប៊ីលី”។ នោះគឺនៅពេលដែលទាសករនិងអ្នកទោស ទាំងអស់ ដូចជាពួកគេធ្លាប់បានចាប់ ដាក់គុក ហើយត្រូវផ្តល់កូនប្រុសម្នាក់ ដើម្បី សងបំណុល ឬកូនស្រីដើម្បីបង់បំណុលមួយ [កន្លែងទេនៅលើកាសែត—អេដ។] ហើយពួកគេស្ថិតនៅក្នុងទាសភាព។ មិនថាតើពួកគេជាប់ឃុំឃាំងឬរយៈពេល ប៉ុន្មានដែលពួកគេត្រូវបានគេសន្មត់ថា ស្នាក់នៅទីនោះ នៅពេលដែលឆ្នាំមកដល់ នៃឆ្នាំវិកាយ នៅពេលដែលត្រែ បន្លឺសម្លេង ហុសគ្រប់រូបអាចមានសេរីភាព ប្រសិនបើគាត់ចង់មាន [កន្លែងទំនេរ នៅលើខ្សែអាត់។] អ្នកមានសេរីភាព។ អ្នក លែងជាទាសករទៀតហើយ។

47 ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកចង់នៅជាទាសករនោះ អ្នកត្រូវគេទម្លាក់ចុះទៅព្រះវិហារ ឈរក្បែរបង្គោលព្រះវិហារ ហើយពួកគេបានធ្វើឱ្យមានរន្ធនៅក្នុងត្រចៀករបស់អ្នក ហើយបន្ទាប់មកអ្នកត្រូវបំបែកទាសករនោះ អស់មួយជីវិតរបស់អ្នក។

48 ពិតជាគំរូដ៏ល្អឥតខ្ចោះអំពីដំណឹងល្អរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ! ពេលវាត្រូវបាន អធិប្បាយ ពេលវេលាដែលអាចទទួលយកបាន និងពេលវេលារបស់ជូប៊ីលី នរណា ម្នាក់ មិនថាអ្នកជាអ្នកណា ពណ៌សម្បុរអ្វី អ្នកជានិកាយរបស់អ្នកណា តើអ្នកនៅ ឆ្ងាយពីអំពើបាប ឬតើមានអ្វីខុសជាមួយអ្នក អ្នកអាចទៅដោយសេរីភាពនៅពេល អ្នក ឮសំឡេងត្រែរបស់ដំណឹងល្អចេញ។ អ្នកមានសេរីភាព!

49 ប៉ុន្តែបើអ្នកបែរខ្នងដាក់លើសារហើយបដិសេធមិនព្រមស្តាប់ សូម កត់សំគាល់ អ្នកធ្មេញទ្រាន់នឹងត្រចៀក នោះមានន័យថាអញ្ចឹង។ មានន័យថា អ្នក បានឆ្លងកាត់ បន្ទាត់រវាងព្រះគុណនិងការវិនិច្ឆ័យ ហើយអ្នកនឹងមិនឮដំណឹងល្អ ម្តងទៀតឡើយ។ អ្នកនឹងមិនទទួលបានអ្វីបន្ថែមទៀតទេ។ អ្នកត្រូវតែជាទាសករ នៃប្រព័ន្ធដែលអ្នកកំពុងស្ថិតនៅ អស់មួយជីវិតរបស់អ្នក ប្រសិនបើអ្នកបដិសេធមិន ស្តាប់ឆ្នាំដែលអាចទទួលយកបាន។

50 ឥឡូវនេះ ផ្នែកផ្សេងទៀត ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយហើយ មិនចាំបាច់ឆ្លើយទេ ពីព្រោះព្រះមេស៊ីដែលនឹងយាងមកនេះ ជាពេលឥឡូវនេះ គឺជាពេលដែលទ្រង់ ចង់នាំមកនូវការវិនិច្ឆ័យ។

51 ឥឡូវនេះ តើមនុស្សទាំងនោះមិនបានខកខានក្នុងការមើលឃើញថាទ្រង់ជា នរណា? តើពួកគេខកខានដូចម្តេចទៅ? តើវាអាចទៅយ៉ាងណា នៅពេលដែល វាត្រូវបានបើកសម្តែងយ៉ាងច្បាស់? តើពួកគេអាចខកខានមិនបានឃើញដោយ របៀបណា? នៅពេលដែលទ្រង់...

52 ពាក្យអ្វី! គិតអំពីវា “ថ្ងៃនេះ បទគម្ពីរនេះ ត្រូវបានបំពេញនៅចំពោះភ្នែករបស់ អ្នក។” អ្នកណានិយាយអញ្ចឹង? ព្រះជាម្ចាស់ផ្ទាល់ ជាអ្នកបកប្រែនៃព្រះបន្ទូល ផ្ទាល់របស់ទ្រង់។ “ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរនេះបានសំរេច។” ព្រះមេស៊ី ផ្ទាល់ ដោយឈរ នៅចំពោះមុខក្រុមជំនុំ ហើយអានសៀវភៅព្រះបន្ទូលចេញពីព្រះគម្ពីរ ទាក់ទងនឹង អង្គទ្រង់ផ្ទាល់ ហើយបន្ទាប់មកមានបន្ទូលថា “ថ្ងៃនេះ បទគម្ពីរនេះ ត្រូវបានបំពេញ” ហើយពួកគេនៅតែមិនអាចមើលវាបាន។

53 តើជាសោកនាដកម្មយ៉ាងណាហ្ន៎ ប៉ុន្តែវាបានកើតឡើង។ វាបានកើតឡើងជាច្រើនដង។ តើវាអាចកើតឡើងយ៉ាងដូចម្តេច? ជាការពិត ដូចដែលវាបានធ្វើនៅក្នុងពេលផ្សេងទៀត ដោយជឿលើការបកស្រាយរបស់មនុស្សអំពីព្រះបន្ទូល។ នោះហើយជាអ្វីបណ្តាលឱ្យវាកើតមាន។ អ្នកជឿទាំងនោះនៅក្នុងសម័យ ដែលគេហៅថាអ្នកជឿ កំពុងទទួលយកការបកស្រាយនូវអ្វីដែលបូជាចារ្យបាននិយាយអំពីបទគម្ពីរ។ ដូច្នេះព្រះយេស៊ូវមិនមែនជាកម្មសិទ្ធិរបស់ក្រុមណាមួយឬសង្គមរបស់ពួកគេឡើយ ទ្រង់ត្រូវបានគេបណ្តេញចេញពីក្រុមរបស់ពួកគេ។

54 ហើយ ដូច្នេះ ពួកគេមិនអាចកំណត់អត្តសញ្ញាណទ្រង់ជាមួយពួកគេបានទេ ពីព្រោះទ្រង់ខុសពីគេ។ បុគ្គលរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទមានលក្ខណៈពិសេសណាស់ ដើម្បីកុំឱ្យនរណាម្នាក់ខកខានក្នុងការឃើញនោះគឺជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ពីព្រោះទ្រង់គឺជាអត្តសញ្ញាណដ៏ល្អឥតខ្ចោះនៃបទគម្ពីរនោះបានសរសេរអំពីទ្រង់។

55 នោះគឺជារបៀបដែលគ្រីស្ទានាម្នាក់ៗត្រូវបានគេស្គាល់ នៅពេលដែលជីវិតរបស់គាត់កំណត់អត្តសញ្ញាណអ្វីដែលគ្រីស្ទានត្រូវធ្វើ។

56 របៀបដែលទ្រង់អាចឈរនៅទីនោះហើយនិយាយថា “ថ្ងៃនេះ បទគម្ពីរនេះត្រូវបានបំពេញនៅចំពោះភ្នែកអ្នក!” ពូកែប៉ុណ្ណា ច្បាស់លាស់ប៉ុណ្ណា ប៉ុន្តែមនុស្សទាំងនោះយល់ច្រឡំ។ ហេតុអ្វី? គឺដោយសារតែពួកគេបានយក ការបកស្រាយអំពីលំដាប់របស់បូជាចារ្យដែលពួកគេកំពុងស្តាប់។

57 ហើយប្រវត្តិសាស្ត្រតែងតែកើតឡើងដដែលៗ។ ហើយព្រះគម្ពីរមានសមាសធាតុផ្សំមានន័យចំពោះវា និងការបើកសម្តែងរួម។

58 ឧទាហរណ៍ ដូចជាអ្វីដែលបានចែងនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ថា “ចេញពីអេហ្ស៊ីប ខ្ញុំហៅកូនប្រុសខ្ញុំ” សំដៅលើព្រះយេស៊ូវ។ រត់រឹមនៅលើនោះ ហើយអ្នកស្វែងរកសំដៅទៅយ៉ាកុប បទគម្ពីរដូចគ្នា។ ព្រះយេស៊ូវគឺជាកូនប្រុសធំជាងគេរបស់ទ្រង់។ យ៉ាកុបគឺជាកូនប្រុសរបស់ទ្រង់ដែលទ្រង់បានហៅចេញពីអេហ្ស៊ីប ដែលស្តុកស្តីលើសេចក្តីយោងនិងសេចក្តីយោងផ្សេងទៀតផ្តល់ឱ្យវា ពីព្រោះនោះគឺជាបទគម្ពីរវាត្រូវបានគេសំដៅទៅលើ។ ដូច្នេះវាមានចម្លើយ—ពីរដង វាមានចម្លើយចំពោះការហៅរបស់យ៉ាកុប ហើយការហៅរបស់ព្រះយេស៊ូវ។

59 ហើយថ្ងៃនេះក៏ដូចគ្នាដែរ! គឺដោយសារតែយើងមានភាពច្របូកច្របល់ដូចយើងមាន ហើយមនុស្សរាជ័យក្នុងការមើលសេចក្តីពិតរបស់ព្រះ គឺដោយសារតែមានមនុស្សច្រើនពេកធ្វើការបកស្រាយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ព្រះមិនត្រូវការនរណាម្នាក់បកស្រាយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ទេ។ ទ្រង់គឺជាអ្នកបកស្រាយផ្ទាល់របស់ទ្រង់។

60 ព្រះជាម្ចាស់ បានមានបន្ទូលពីដំបូងថា “សូមឱ្យមានពន្លឺ” ហើយមានពន្លឺ។ នោះមិនត្រូវការការបកស្រាយទេ។

61 ទ្រង់និយាយថា “ស្ត្រីព្រហ្មចារីនឹងមានផ្ទៃពោះ” ហើយនាងមានមែន។ នោះមិនត្រូវការការបកស្រាយណាមួយទេ។

62 នៅពេលដែល...ការបកស្រាយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់គឺជាពេលដែលទ្រង់បើកសម្តែងហើយបញ្ជាក់ថាវាពិតជាដូច្នោះមែន។ នោះគឺជាការបកស្រាយរបស់ទ្រង់ ដោយធ្វើឱ្យវាក្លាយជាការពិត។ នោះហើយជាកន្លែងដែលការបកស្រាយរបស់ព្រះ គឺនៅពេលដែលទ្រង់ធ្វើឱ្យព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់សម្រេច។ ទ្រង់កំពុងបកស្រាយវាដល់អ្នក។

63 ដូចជាប្រសិនបើមិនដែលមានពន្លឺ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “សូមឱ្យមានពន្លឺ” ហើយមាន ដែលមិនត្រូវការនរណាម្នាក់ដើម្បីបកស្រាយ។

64 ប៉ុន្តែយើងបង្កើតប្រព័ន្ធដែលមនុស្សបង្កើតបញ្ចូលទៅក្នុងវា ហើយ នៅពេលអ្នកធ្វើ អ្នក—អ្នកបានចាកចេញពីជួរ។ វាតែងតែជាវិធីនោះ។

65 ប៉ុន្តែខ្ញុំនៅតែគិតថាវាគួរឱ្យភ្ញាក់ផ្អើលប៉ុណ្ណា។ សូមគិតពី ព្រះមេស៊ី! ហេតុអ្វីបានជាពួកគេបរាជ័យក្នុងការឃើញទ្រង់? ពីព្រោះ មេដឹកនាំរបស់ពួកគេដែលគួរតែបានស្គាល់ទ្រង់ ដែលគួរតែមានបទពិសោធន៍នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ដែលគួរតែមានការយល់ដឹងអំពីបទគម្ពីរ មើលងាយបុរសម្នាក់នេះហើយនិយាយថា “ទ្រង់ជាកូនមិនស្របច្បាប់ តាំងពី—ចាប់ផ្តើមដំបូង។ យើងមិនជឿរឿងនេះទេ។”

66 ប៉ុន្មានឆ្នាំក្រោយមក យើងមិនជឿទេ។ យើងនឹងស្លាប់ក្នុងគោលបំណងនិយាយថាទ្រង់ជាបុត្រដែលកើតពីស្ត្រីព្រហ្មចារី។

67 ហើយវានឹងកើតឡើងនៅថ្ងៃណាមួយ នោះគឺជាអ្វីដែលយើងឃើញព្រះយេស៊ូវកំពុងធ្វើនៅថ្ងៃនេះ បុរសនៅជំនាន់ក្រោយ ប្រសិនបើមាន នឹង

ស្លាប់ដើម្បីរឿងដែលយើងកំពុងនិយាយនៅថ្ងៃនេះ។ អ្នកនឹងត្រូវធ្វើវានៅពេលសញ្ញាសម្គាល់ពីសត្វសាហាវមក ហើយអ្នកមិនត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យផ្សាយដំណឹងល្អឡើយតាមផ្លូវនេះឡើយ។ នៅពេលដែលការរូបរូមដ៏អស្ចារ្យនៃក្រុមជំនុំមកជាមួយគ្នា ដែលមាននៅក្នុងលំដាប់ឥឡូវនេះសម្រាប់ក្រុមជំនុំពិភពលោក អ្នកនឹងត្រូវបោះត្រាទីបន្ទាល់របស់អ្នក ជាមួយនឹងជីវិតផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នក ដើម្បីរឿងនេះ។

68 អ្នកត្រូវតែជឿវាឥឡូវនេះ។ ប្រសិនបើបូជាចារ្យទាំងនោះអាចក្រោកឡើងថ្កោលទោសទ្រង់ និងមិនថ្កោលទោសទ្រង់ទេ។ “ប៉ុន្តែ” អ្នកនិយាយថា “ប្រសិនបើខ្ញុំបាននៅទីនោះខ្ញុំនឹងធ្វើដូច្នោះនិងដូច្នោះ។” មែនហើយ នោះមិនមែនជាសម័យរបស់អ្នកទេ។ ប៉ុន្តែ នេះគឺជាសម័យរបស់អ្នក ហើយនេះគឺជាពេលវេលា។

អ្នកនិយាយថា “អញ្ចឹង ប្រសិនបើទ្រង់នៅទីនេះ!”

69 ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ទ្រង់គឺនៅតែដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត” ដូចគ្នា ដូច្នោះទ្រង់នៅទីនេះ។ ប៉ុន្តែ ទ្រង់នៅទីនេះ។ នៅពេលពិភពលោកមានអរិយធម៌ ក្លាយជា ធំជាង និងការអប់រំថែមទៀត ទ្រង់នៅទីនេះក្នុងទម្រង់វិញ្ញាណ ដែលពួកគេមិនអាចសម្លាប់ឬដាក់ឱ្យស្លាប់បានទេ។ ទ្រង់បានសុគតម្តងទ្រង់មិនអាចសុគតម្តងទៀតបានទេ។ ទ្រង់ត្រូវបានបង្កើតជាសាច់ឈាមដើម្បីឱ្យត្រូវបានគេសម្លាប់នៅក្នុងសាច់ឈាម សម្រាប់អំពើបាប។ ប៉ុន្តែលើកនេះទ្រង់មិនអាចស្លាប់បានឡើយ វាគឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

70 ឥឡូវនេះ តើធ្វើដូចម្តេចដើម្បីគិតថាពួកគេមានរឿងប្រឆាំងពួកគេ! មួយទៀតគឺថាទ្រង់នឹងមិនចូលរួមក្នុងជួរណាមួយរបស់ពួកគេឡើយ។ បន្ទាប់មក អ្នកឃើញទេ នោះនៅតែបានធ្វើឱ្យទ្រង់ក្លាយជាមនុស្សអាក្រក់។ ទ្រង់នឹងមិនចូលរួមជាមួយ—អង្គការរបស់ពួកគេទេ នឹងមិនចូលរួមក្នុងបញ្ចេញសេចក្តីរបស់ពួកគេឡើយ ហើយទ្រង់នឹងមិនមានអ្វីត្រូវធ្វើឡើយជាមួយវា។ ហើយក្រៅពីអ្វីទាំងអស់នោះ ទ្រង់បានព្យាយាមបំផ្លាញអ្វីដែលពួកគេបានបង្កើតឡើង។

71 ទ្រង់ចូលទៅក្នុងព្រះវិហារ។ យើងហៅទ្រង់ថាជាមនុស្សសុភាពរាបសា ទ្រង់គឺសុភាពមែន ប៉ុន្តែជាច្រើនដងយើងយល់ច្រឡំថាភាពស្មុគស្មាញគឺជាអ្វី។

72 ទ្រង់គឺជាមនុស្សដែលមានចិត្តមេត្តា ប៉ុន្តែទោះយ៉ាងណាក៏ដោយពេលខ្លះយើងបរាជ័យ ដើម្បីយល់ពីអ្វីដែលជាការអាណិតអាសូរ។ មិនមែនជាការ

អាណិតអាសូររបស់មនុស្សទេ ការអាណិតអាសូរ។ ប៉ុន្តែ ការអាណិតអាសូរគឺ “ធ្វើតាមព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះ។”

73 ទ្រង់បានឆ្លងកាត់អាងទឹក—បេតសៃដា ដែលជាខ្លោងទ្វារ។ បានដាក់មនុស្ស នៅទីនោះ ហ្នឹងមនុស្សរបស់ពួកគេ។ ចំនួនមិនមែនជាចំនួនជាក់លាក់ទេ។ ប៉ុន្តែ នៅទីនោះ ដាក់ហ្នឹងមនុស្ស: ខ្លួនខ្វាក់ ឈប់ ក្រៀមស្មិត។ ហើយទ្រង់មានការ អាណិតអាសូរលើប្រជាជនជានិច្ច។ ហើយទ្រង់បានទៅយកមនុស្សម្នាក់ដែលមិន ពិការ ខ្វាក់ ខ្លួនមិនក្រៀមក្រំ ប្រហែលជាមានបញ្ហាក្រពេញប្រស្តុកប្រហែលជា គាត់មាន ភាពទន់ខ្សោយខ្លះដែលពន្យាពេល។ គាត់ក៏គឺមាន៣៨ឆ្នាំមកហើយ។ វានឹងមិនវិនាសគាត់ទេ មិនអាចសម្លាប់គាត់បានទេ។ គាត់ត្រូវបានគេដាក់នៅលើ គ្រែសែងមួយ។ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “តើអ្នកនឹងធ្វើឱ្យខ្ញុំជាសះស្បើយទេ?”

74 ហើយបុរសនោះនិយាយថា “ខ្ញុំគ្មានអ្នកណាដាក់ខ្ញុំក្នុងទឹកទេ ប៉ុន្តែពេលខ្ញុំ កំពុងមក ហើយមាននរណាម្នាក់ចុះមក មុនខ្ញុំ។” ឃើញទេ គាត់អាចដើរ គាត់អាច មើលឃើញ គាត់អាចដើរជុំវិញបាន ប៉ុន្តែគាត់គ្រាន់តែខ្សោយ។

75 ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលទៅគាត់ថា “ក្រោកឡើង។ យកគ្រែរបស់អ្នកហើយ ទៅផ្ទះរបស់អ្នក។” ហើយព្រះយេស៊ូវត្រូវបានគេសួរអំពីរឿងនោះ ព្រោះអ្នកចងចាំ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយការនេះ។

76 គ្មានអ្វីឆ្ងល់ទេ! ប្រសិនបើទ្រង់នឹងមក ជេហ្វីសាន់វិលយប់នេះហើយធ្វើទង្វើ បែបនោះ ពួកគេនៅតែនិយាយអំពីទ្រង់។

77 ប៉ុន្តែ សូមចងចាំថា ទ្រង់បានយាងមកធ្វើអ្វីមួយ គឺជាឆន្ទៈរបស់ព្រះ។ ឥឡូវនេះ ដែលត្រូវបានរកឃើញនៅក្នុង យ៉ូហាន៥:១៩ អ្នកនឹងទទួលបាន ចម្លើយ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ពិត ប្រាកដណាស់ ខ្ញុំប្រាប់អ្នករាល់គ្នាថា ព្រះរាជបុត្រាមិនអាចធ្វើអ្វីដោយអង្គទ្រង់បានឡើយ ប៉ុន្តែអ្វីដែលទ្រង់ឃើញ ព្រះវរបិតាធ្វើ ដែលព្រះរាជបុត្រាក៏ធ្វើតាម។”

78 ឥឡូវនេះ ពួកគេគួរតែដឹងថានោះគឺជាការបើកសម្តែងនៃទំនាយរបស់ម៉ូសេ “ដ្បិតព្រះអម្ចាស់ជាព្រះរបស់អ្នកនឹងលើកហោរាដូចជាខ្ញុំ។”

79 តើអ្នកមានកត់សម្គាល់ទេ នៅពេលដែលទ្រង់បានឃើញបុរសនោះ ទ្រង់បាន និយាយថា...ព្រះយេស៊ូវបានដឹងហើយថាគាត់ស្ថិតក្នុងស្ថានភាពនេះអស់ជាច្រើន

ឆ្នាំ។ ឃើញទេ ធ្វើជាហោរា ទ្រង់បានឃើញបុរសម្នាក់នៅក្នុងស្ថានភាពនោះ ហើយ  
ចុះទៅទីនោះហើយត្រូវដៃ—ត្រូវតាមផ្លូវរបស់គាត់នៅជុំវិញមនុស្សទាំងនោះ ដោយ  
ឆ្លងកាត់តាមហូងមនុស្ស រហូតដល់ទ្រង់បានរកឃើញបុរសនោះ។

80 បានឆ្លងកាត់មនុស្សខ្លួន ខ្វាក់ភ្នែក និងក្រៀមក្រំ ស្លឹក តែមានមនុស្សពេញការ  
អាណិតអាសូរ។ ប៉ុន្តែ ការអាណិតអាសូរ គឺ “ធ្វើតាមព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះ។”

81 ឥឡូវនេះ យើងរកឃើញទ្រង់ ដូចជាទ្រង់នឹងមិនចូលរួមជាមួយពួកគេនោះ  
ទេ មិនមានអ្វីត្រូវធ្វើនៅក្នុងជួររបស់ពួកគេទេ បន្ទាប់មកទ្រង់គឺជាមនុស្សដែលត្រូវ  
គេបោះបង់ចោល។ ទ្រង់នឹងមិនមាន...

82 ក្រៅពីនោះ ទ្រង់បានយាងចូលទៅក្នុងព្រះវិហារបរិសុទ្ធផ្ទៃមួយ។ បុរសម្នាក់  
បានចូលទៅនៅទីនោះហើយបានរកឃើញព្រះដំណាក់របស់ព្រះច្របូកច្របល់  
ដូចដែលវាមានថ្ងៃនេះ។ ពួកគេបាន ទិញលក់ បូកប្រាក់។ ហើយទ្រង់បានផ្តាច់  
តុប្រាក់ បានយកខ្សែពួរហើយវាយពួកគេ ហើយវាយអ្នករកលុយក្រៅព្រះវិហារ។  
ហើយមើលទៅពួកគេដោយកំហឹង ហើយនិយាយថា “វាត្រូវបានចែងថា” ហាលេ  
លូយ៉ា “ផ្ទះរបស់ព្រះបិតាខ្ញុំគឺជាផ្ទះនៃការអធិស្ឋាន ហើយអ្នកបានធ្វើវាជាផ្ទះចោរ។  
ហើយអ្នក ជាមួយប្រពៃណីរបស់អ្នក បានធ្វើឱ្យបញ្ញត្តិរបស់ព្រះគ្មានប្រសិទ្ធភាព  
ទេ។”

83 អូ តើមនុស្សមួយក្រុមអាចជឿលើទ្រង់បានទេ? ទេ បាទ។ ពួកគេត្រូវបានគេ  
លាក់បាំងយ៉ាងខ្លាំងនៅក្នុងសង្គមនិងភាពកខ្វក់នៃសម័យនោះ រហូតដល់ពួកគេ  
បានបង្កកសាសនារហូតដល់ពួកគេមិនអាចមានអារម្មណ៍ថា រំព្រើនៃអំណាច  
នៃព្រះដ៏មានចេស្ដា។ កុំឆ្ងល់ថាស្រ្តីតូចអាចប៉ះសម្លៀកបំពាក់របស់ទ្រង់ហើយ  
អាចជាសះស្បើយដោយវា និងទាហានស្រវឹងម្នាក់អាចស្ដោះទឹកមាត់ដាក់មុខ  
ទ្រង់ហើយគ្មានអារម្មណ៍ថាមានអំនាច! អាស្រ័យលើរបៀបដែលអ្នកខិតជិតវា។  
អាស្រ័យលើអ្វីដែលអ្នកកំពុងរកមើល។ នៅពេលអ្នកទៅព្រះវិហារ វាអាស្រ័យលើ  
អ្វីដែលអ្នកកំពុងស្វែងរក។

84 ឥឡូវនេះយើងឃើញទ្រង់ឈរនៅទីនោះ។ គ្មានការសង្ស័យទេប៉ុន្តែអ្វីដែល  
ប្រជាជនបានព្រមានទ្រង់រួចហើយ ព្រមាន... បូជាចារ្យបានព្រមានប្រជាជន  
“ឥឡូវនេះទ្រង់យាងមកទីនេះនៅថ្ងៃសប្តិហើយបន្ទាប់ ហើយ នៅពេលដែលទ្រង់  
យាងមក សូមអ្នកកុំស្តាប់ទ្រង់។ ឥឡូវនេះ អ្នកអាចទៅអង្គុយទីនេះប៉ុន្តែមិនបាច់

បងប្រាក់ទេកុំយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូល ព្រោះទ្រង់មិនមែនជា របស់ក្រុមយើងទេ។ ទ្រង់ជាមនុស្សក្រៅប្រព័ន្ធ។ ទ្រង់គ្មានភាគមិត្តភាពទេ។ ទ្រង់ មិនមានសូម្បីតែក្រដាសអង្គការមួយជាមួយទ្រង់។ ទ្រង់មិនមានអ្វីទាល់តែសោះ ដូចនោះ។”

“ទ្រង់គឺជាអ្វី?”

85 “ក្មេងប្រុសជំទាស់ខ្លះដែលកើតនៅទីនេះ កើតមកមិនស្របច្បាប់ ដោយផ្ទះ ជាងឈើម្នាក់ ដែលម្តាយម្នាក់មានផ្ទៃពោះគាត់មុនពេលពួកគេបានរៀបការ ហើយ ពួកគេព្យាយាមលាក់បាំងរឿងខ្លះ រឿងអស្ចារ្យខ្លះ។

86 “យើងដឹងថា នៅពេលដែលព្រះមេស៊ីយ៉ាងមក ទ្រង់នឹងយាងចុះមក ច្រកនៃស្ថានសួគ៌ ហើយទៅរកសម្តេចសង្ឃរបស់យើងហើយនិយាយថា ‘ខ្ញុំ នៅទីនេះ កែវសា’” ប៉ុន្តែយើងដឹងថាទ្រង់មិនធ្វើដូច្នោះទេ ពីព្រោះមិនត្រូវបាន សរសេរនៅក្នុងព្រះបន្ទូលតាមវិធីនោះទេ។ វាគឺជាប្រពៃណីដែលមនុស្សបង្កើត ឡើង បណ្តាលឱ្យពួកគេជឿ។

87 ព្រះបន្ទូលបាននិយាយថាទ្រង់នឹងយាងមកតាមវិធីដែលទ្រង់យាងមក។ ហើយនៅទីនោះទ្រង់ឈរ អានព្រះបន្ទូល ហើយនិយាយទៅកាន់ពួកគេថា “ថ្ងៃនេះ បទគម្ពីរនេះបានសំរេចនៅភ្នែករបស់អ្នកហើយ។” ហើយពួកគេនៅតែមិនឃើញ ទ្រង់ឬ ស្គាល់ទ្រង់ ដូចជាពួកគេបានធ្វើនៅគ្រប់សម័យផ្សេងទៀត។

88 ល្អអអាចនិយាយដូចគ្នា នៅថ្ងៃដែលគាត់ចូលក្នុងទូកនិងទ្វារបិទ។ ម៉ូសេ អាចលើកបង្អួចនោះចូលកំពូលទូកធំ មើលទៅក្រុមជំនុំ... ចងចាំថា ព្រះបាន បិទទ្វារ។ ហើយទ្រង់អាចនិយាយថា “ថ្ងៃនេះ បទគម្ពីរនេះ ត្រូវបានបំពេញនៅមុខ ភ្នែករបស់អ្នក” ប៉ុន្តែវាយឺតពេលហើយសម្រាប់ពួកគេ។ គាត់បានអធិប្បាយមួយ រយម៉ែត្រ ដើម្បីព្យាយាមនាំពួកគេចូលទៅក្នុងទូកនោះដែលគាត់បានសាងសង់ ដោយប្រាប់ពួកគេថាព្រះគម្ពីរបានចែងថា “នេះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ វា នឹងមានភ្លៀង” ប៉ុន្តែពួកគេរង់ចាំយូរពេក។ ប៉ុន្តែល្អអអាចនិយាយដោយស្រួលថា “ថ្ងៃនេះ ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរនេះបានសំរេច។”

89 ម៉ូសេ នៅថ្ងៃដែលដែលសសរភ្លើងចុះមកលើភ្នំស៊ីណាយហើយផ្តល់ សក្ខីភាពចំពោះសក្ខីកម្មរបស់គាត់ ម៉ូសេអាចនិយាយថា “ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរនេះបាន សំរេច។”



90 អ្នកដឹងទេ ថាម៉ូសេ ត្រូវបានគេហៅថាជាមនុស្សរបស់ព្រះ ជាហោរា។ ហើយខណៈពេលគាត់ត្រូវបានហៅ ថាជាហោរា គាត់ត្រូវតែមានជំនឿអស្ចារ្យ ជាបទពិសោធន៍។ ដើម្បីក្លាយជាហោរា គាត់ត្រូវជួបព្រះទល់មុខគ្នាហើយ និយាយជាមួយទ្រង់។ ហើយរឿងមួយទៀត អ្វីដែលគាត់និយាយត្រូវតែកើតឡើង បើមិនអញ្ចឹងទេគ្មាននរណាជឿគាត់ទេ។

91 ដូច្នោះគ្មានមនុស្សណាម្នាក់មានសិទ្ធិហៅខ្លួនឯងដូចនេះទេ រហូតដល់ទ្រង់ និយាយទល់មុខគ្នា ដើម្បីប្រឈមមុខនឹងព្រះនៅខាងក្រោយវាលខ្សាច់នៅកន្លែង ណាមួយ ដែលទ្រង់បានជួប ព្រះជាម្ចាស់ផ្ទាល់។ ហើយអ្នកដែលមិនជឿថាមាន ព្រះនៅលើពិភពលោកមិនអាចពន្យល់ពីទ្រង់បានទេ គាត់នៅទីនោះ គាត់ដឹងថា វាបានកើតឡើង។ គ្រីស្ទានគ្រប់រូបគួរតែមានបទពិសោធន៍នោះមុនពេលពួកគេ និយាយអ្វីអំពីការធ្វើជាគ្រីស្ទាន។ បទពិសោធន៍ផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នក!

92 ខ្ញុំបាននិយាយជាមួយក្មួយប្រុសរបស់ខ្ញុំកាលពីមុន ក្មេងប្រុសកាតូលិកម្នាក់ បាននិយាយថា “ពូប៊ីល ខ្ញុំបានរត់ពីបង្គោល ទៅប្រកាសដើរគ្រប់ទីកន្លែង ដោយ ព្យាយាមរកឃើញអ្វីមួយ។” ពីមួយយប់ទៅមួយយប់ មុនពេលកិច្ចប្រជុំនេះបាន ចាប់ផ្តើម គាត់បានយំ។ ហើយនៅពេលយប់ គាត់កំពុងសុបិនចង់មកនៅក្នុង រត់ឡើងទៅអាសន ដែលជាកន្លែងអធិប្បាយនិងការសារភាពថាគាត់ខុស។

93 ខ្ញុំបាននិយាយថា “មីលវីន មិនថាអ្នកព្យាយាមទៅណាទេ តើមានក្រុមជំនុំ ប៉ុន្មានអ្នកចូលរួម តើអ្នកនិយាយថា ជ័យយោម៉ារី” និយាយ ឬមានពប៉ុន្មាន អ្នកបានទទួលពីមនុស្ស អ្នកត្រូវតែកើតជាថ្មីពីព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ។ វាគឺជារឿង តែមួយគត់ដែលអាចបំពេញចិត្តមនុស្សបាន។”

94 នោះហើយ ខ្ញុំដឹងថាពួកគេទទួលបានការជំនួស នៅថ្ងៃនេះ ពីការកើតជាថ្មី គ្រាន់តែចាប់ដៃជាមួយគ្រូអធិប្បាយហើយដាក់ឈ្មោះរបស់អ្នកនៅលើសៀវភៅ។ ប៉ុន្តែ សំលាញ់អើយ នោះគឺជាទ្រឹស្តី។ វាមិនមែនជាការពិតនៃព្រះគម្ពីរទេ។ ប្រសិនបើវាមែន កិច្ចការរបស់ពួកសាវក នៅក្នុងជំពូកទី២ នឹងត្រូវអានដូចនេះ: “នៅពេលដែលថ្ងៃបុណ្យទី៥០ បានមកដល់យ៉ាងពេញលេញ គ្រូគង្វាលបាន ដើរចេញទៅចាប់ដៃជាមួយប្រជាជន។”

95 ប៉ុន្តែបាននិយាយថា “នៅពេលដែលថ្ងៃបុណ្យទី៥០ បានមកដល់” នៅឯ ពិធីសម្ពោធក្រុមជំនុំ “មានសម្លេងពីលើមេឃដូចជាខ្យល់ព្យុះដ៏ខ្លាំងមួយ បាន

បក់បោកពេញផ្ទះដែលពួកគេនៅអង្គុយ។” នោះហើយជារបៀបដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមកជាលើកដំបូង។ នោះហើយជារបៀបដែលវាមកគ្រប់ពេលចាប់តាំងពីពេលនោះមក។ ទ្រង់គឺជាព្រះ ហើយមិនផ្លាស់ប្តូរទេ។ ឥឡូវនេះ វាមនុស្សធំពប់ដួល។

ពួកគេនិយាយថា “នោះគឺសម្រាប់ថ្ងៃមួយទៀត។”

96 ទ្រង់នៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ រាល់ពេលដែលក្រុមជំនុំតែងតែទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ វាតែងតែមកដូចជាទ្រង់បានធ្វើជាលើកដំបូង ក្រោមវេជ្ជបញ្ជាដូចគ្នា កិច្ចការ ២:៣៨ មិនផ្លាស់ប្តូរ នឹងមិនផ្លាស់ប្តូរឡើយ។

97 ដូចជាវេជ្ជបញ្ជារបស់វេជ្ជបណ្ឌិតសម្រាប់ជំងឺ។ ទ្រង់នឹងសរសេរអក្សរវេជ្ជបញ្ជាសម្រាប់ជំងឺ វេជ្ជបណ្ឌិតធ្វើ។ ហើយយកវាទៅឯអ្នកលក់ថ្នាំខ្លះ ហើយគាត់ដាក់ថ្នាំពុលច្រើនពេកនៅក្នុងវា វាខ្សោយណាស់វាមិនអាចជាទេ ប្រសិនបើទ្រង់ដាក់ជាតិពុលច្រើនពេក វានឹងសម្លាប់អ្នក។ វាត្រូវតែសរសេរតាមវេជ្ជបណ្ឌិត។

98 ហើយវេជ្ជបញ្ជារបស់វេជ្ជបណ្ឌិតអំពីរបៀបទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ត្រូវបានផ្តល់ឱ្យយើងដោយវេជ្ជបណ្ឌិតស៊ីម៉ូនពេត្រុស នៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០។ “ខ្ញុំនឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវវេជ្ជបញ្ជា។ ចូររំលឹកចុះ ក្នុងអ្នករាល់គ្នា ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សម្រាប់ការរំដោះបាប អ្នកនឹងទទួលអំណោយទាននៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ សម្រាប់វេជ្ជបញ្ជាគឺសម្រាប់ពួកគេ នោះគឺនៅឆ្ងាយ ហើយសូម្បីតែមនុស្សជាច្រើនដែលព្រះអម្ចាស់ជាព្រះរបស់យើងនឹងហៅ។” វេជ្ជបញ្ជាអស់កល្បជានិច្ច!

99 ម៉ូសេមានបទពិសោធន៍នេះ។ គាត់បានចូលទៅក្នុងប្រទេសហើយគាត់ចាប់ផ្តើមប្រាប់ប្រជាជនថា “ខ្ញុំបានជួបបង្គោលភ្លើង។ វាស្ថិតនៅក្នុងគម្ពោតព្រៃឆេះ។ ហើយទ្រង់បានប្រាប់ខ្ញុំឱ្យប្រាប់អ្នកថា អញគឺជាព្រះ។ ចុះទៅ អញនឹងនៅជាមួយអ្នក។ ចូរយកដំបងនៅក្នុងដៃរបស់អ្នកហើយកាន់វាឡើងទៅអេស៊ីប អ៊ីក៏ដោយដែលអ្នកសូម វានឹងត្រូវបានសម្រេច។”

មែនហើយ ប្រហែលជាបូជាចារ្យខ្លះនិយាយថា “មិនសមហេតុផលទេ!”

100 ប៉ុន្តែនៅពេលដែលពួកគេបានឃើញការពិត នៃរឿងនេះ ពួកគេមិនអាចកាន់វា ទៀតទេ។ ពួកគេដឹងថាទ្រង់ត្រូវបានបញ្ជូនពីព្រះ។

101 បន្ទាប់មក ប្រសិនបើម៉ូសេនិយាយថាគាត់បានឃើញការនោះ ហើយផ្តល់ ទីបន្ទាល់ថាវាជាការពិត បន្ទាប់មកព្រះជាម្ចាស់មានកាតព្វកិច្ច ប្រសិនបើនោះ គឺជាសេចក្តីពិត ដើម្បីកំណត់អត្តសញ្ញាណនិងបញ្ជាក់ការពិតពាក្យរបស់មនុស្ស សេចក្តីពិត។ វាជាការពិត។

102 ប្រសិនបើព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទឈរនៅទីនោះហើយអាន នៅថ្ងៃនោះ “ថ្ងៃនេះបទ គម្ពីរនេះ ត្រូវបានបំពេញនៅចំពោះមុខអ្នក” ព្រះមានកាតព្វកិច្ចធ្វើឱ្យព្រះបន្ទូលនោះ បានសម្រេច។

103 យើងឈរនៅទីនេះនៅយប់នេះហើយនិយាយថា “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគឺដូចគ្នា ម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។” ព្រះជាម្ចាស់មានកាតព្វកិច្ចបញ្ជាក់ថាជា ដូច្នោះ ពីព្រោះវាជាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ឥឡូវនេះ តើវាធ្វើអ្វី? វាត្រូវការជំនឿ ក្នុង ការជឿវា។ យកសេចក្តីជំនឿ ដោយជឿព្រះបន្ទូលទ្រង់ ថានោះគឺជាសេចក្តីពិត។

104 ចូរកត់សម្គាល់នូវអ្វីដែលកើតឡើងនៅពេលម៉ូសេនាំក្មេងៗចេញមក និង អស់អ្នកដែលដើរតាមគាត់។ អ្នកដែលមិនដើរតាមបានស្នាក់នៅ អេហ្ស៊ីប។ ប៉ុន្តែ អស់អ្នកដែលធ្វើតាមម៉ូសេ នៅពេលដែលពួកគេចេញមកពីសមុទ្រក្រហមហើយ ចេញចូលទៅក្នុងទឹកហោស្ថាន ព្រះបានយាងចុះមកលើភ្នំ ស៊ីណាយ។ បង្គោល ភ្លើងនោះបានដុតភ្នំទាំងមូល ហើយសំឡេងមួយបាននិយាយចេញពីទីនោះហើយ ព្រះបានប្រទានបញ្ញត្តិដប់ប្រការ។

105 ម៉ូសេអាចដើរទៅទីនោះនៅចំពោះមុខប្រជាជន ហើយនិយាយថា “ថ្ងៃនេះ បទគម្ពីរនេះដែលខ្ញុំបានប្រាប់អ្នក ក្នុងនាមជាហោរារបស់ទ្រង់ បានសម្រេចនៅ ថ្ងៃនេះ។ ខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកថាព្រះបានជួបខ្ញុំ ហើយនៅទីនោះនៅក្នុងគុម្ពាតព្រៃដែល កំពុងឆេះ បង្គោលភ្លើង ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា ខ្ញុំនឹង...នេះនឹងជាទីសំគាល់។ អ្នកនឹងនាំយកប្រជាជនរបស់ពួកគេត្រលប់មកកន្លែងនេះនៅទីនេះម្តងទៀត។ ហើយមានព្រះ នៅក្នុងបង្គោលភ្លើងដដែលខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកថា ទ្រង់បានចូលមក ព្យួរនៅខាងស្តាំភ្នំ។ ថ្ងៃនេះទំនាយនេះត្រូវបានបំពេញ។ នៅទីនេះទ្រង់នឹងបើក សម្តែងថាអ្វីដែលខ្ញុំបាននិយាយគឺជាការពិត។”

106 ព្រះប្រទានឱ្យយើងនូវបុរសជាច្រើនទៀត ដែលស្មោះត្រង់និងស្មោះត្រង់ ហើយប្រាប់ការពិត ដែលថាព្រះដ៏មានមហិទ្ធិទ្ធិអាចបញ្ជាក់ព្រះបន្ទូលរបស់ ទ្រង់ថាជាការពិត! ទ្រង់នៅតែដដែលកាលពីម្សិលមិញ ហើយជាងៗរហូត។ ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់មិនធ្វើវា? ទ្រង់បានសន្យាថានឹងធ្វើវា។

107 យ៉ូស្វេប្រហែលជានិយាយដូចគ្នា នៅថ្ងៃដែលគាត់ត្រឡប់មកពីកាដេស — បារនារីញ ជាកន្លែងដែលពួកគេធ្វើដំណើរឆ្ងាយណាស់នៅទីរហោស្ថាន។ ពួកគេសង្ស័យថាដីនោះជាប្រភេទដីដែលព្រះជាម្ចាស់មានបន្ទូលនឹងត្រូវបាន។ ប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់បានប្រាប់ពួកគេថាវាជាទឹកដីល្អ វាហូរជាមួយទឹកដោះគោនិង ទឹកឃ្មុំ។ ហើយយ៉ូស្វេនិងកាលែបគឺជាមនុស្សតែ ២នាក់គត់ដែលចង់បាននិងជឿ វា ក្នុងចំណោម១០នាក់ផ្សេងទៀតដែលនៅសល់។ នៅពេលពួកគេត្រឡប់មកវិញ ពួកគេ មានភស្តុតាង ពួកគេមានផ្លែទំពាំងបាយជូរមួយចង្កោមដែលបុរសខ្លាំងពីរ នាក់ទើបអាចរំលែកបាន។

108 យ៉ូស្វេនិងកាលែបអាចឈរនៅទីនោះហើយនិយាយថា “ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរ នេះបានសំរេច។ នេះគឺជាកសុតាងដែលបញ្ជាក់ថាវាជាដីល្អ។” ប្រាកដហើយ។ ហេតុអ្វី? “មានភស្តុតាងថាវាជាដីល្អ។ តើអ្នកនៅឯណា ធ្លាប់ជួបរឿងបែបនេះ នៅអរហ្សីបទេ? មិនមានកន្លែងបែបនេះទេ។ ប៉ុន្តែ ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរនេះបានសំរេច។”

109 ទ្រង់អាចនិយាយរឿងនេះដូចគ្នា នៅពេលទ្រង់ទាយ ហើយនិយាយថាជញ្ជាំង ក្រុងយេរិខូនឹងដួលរលំបន្ទាប់ពីពួកគេបានដើរជុំវិញ ប្រាំពីរដង ប្រាំពីរថ្ងៃ ប្រាំពីរដង ក្នុងមួយថ្ងៃ។ ហើយនៅពេលពួកគេហែក្បួននៅជុំវិញពេលវេលាចុងក្រោយ ជញ្ជាំង បានធ្លាក់ចុះ។ យ៉ូស្វេអាចក្រោកឈរឡើងហើយនិយាយថា “ថ្ងៃនេះ មេបញ្ជាការ នៃព្រះអម្ចាស់ដែលបានប្រាប់ខ្ញុំប៉ុន្មានសប្តាហ៍មុន ថាវានឹងកើតឡើងដូចនេះ ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរនេះ ត្រូវបានបំពេញ។” នៅទីនោះបានដាក់ជញ្ជាំងរាបស្មើនៅលើ ដី។ “សូមអញ្ជើញមកចុះ យកវា។ វាជាកម្មសិទ្ធិរបស់យើង។ ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរនេះ ត្រូវបានបំពេញ។”

110 អស្ចារ្យប៉ុណ្ណា បុរសរបស់ព្រះបានឈរលើអ្វីដែលត្រឹមត្រូវ!

111 អ៊ីស្រាអែល នៅឯទន្លេនៅពេលដែលពួកគេកាន់កាប់ទឹកដីនោះ បាន ឆ្លងកាត់។ តើពួកគេនឹងធ្វើវាដោយរបៀបណា? វាជាខែមេសា។ ទឹកជំនន់កំពុង មកធ្លាក់ចុះដោយសារតែព្រិលកំពុងរលាយ ឡើងនៅយូដា។ អូ អ្វីដែលជាទូទៅ

វាហាក់ដូចជាព្រះជាម្ចាស់បានធ្វើ គឺដើម្បីនាំរាស្ត្ររបស់ទ្រង់មកទីនោះ ខែមេសា នៅពេលដែលទន្លេយ៉ាវដាន់មានខ្ពងខ្ពស់ជាងអ្វីដែលធ្លាប់មាន។ ពេលខ្លះ...

112 ខ្ញុំប្រហែលជាអាចឈប់នៅទីនេះ ប្រសិនបើខ្ញុំមានពេល ដើម្បីផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវ ព័ត៌មានជំនួយបន្តិចបន្តួច។ ពេលខ្លះអ្នកប្រហែលជាកំពុងមានជំងឺមហារីកឬអ្នក ប្រហែលជាអង្គុយជាមួយជំងឺមួយ អ្នកគិតថា “ហេតុអ្វី ជាខ្ញុំ ដែលជាគ្រីស្ទានម្នាក់ នឹងមានជំងឺហ្នឹង? ហេតុអ្វីបានជាខ្ញុំអង្គុយបែបនេះ បើខ្ញុំជាគ្រីស្ទាន?” ពេលខ្លះ ព្រះអនុញ្ញាតឱ្យអ្វីៗប្រែទៅជាងងឹតដែលអ្នកមើលមិនឃើញ ជុំវិញ ឬកន្លែងណា ផ្សេងទៀត ហើយបន្ទាប់មកទ្រង់យាងមកហើយធ្វើផ្លូវឆ្លងកាត់វាសម្រាប់អ្នក ដែល អ្នកអាចនិយាយថា “ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរនេះកំពុងត្រូវបានបំពេញ ហើយ ទ្រង់សន្យា ថានឹងធ្វើ។”

113 ទ្រង់អនុញ្ញាតឱ្យកូនចៅហេព្រើដើរចូលទៅក្នុងគុកភ្លើង។ ពួកគេនិយាយថា “ព្រះរបស់យើងអាចរំដោះយើងពីភ្លើងនេះនៅក្នុងឡ។ ប៉ុន្តែ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ យើងនឹងមិនក្រាបថ្វាយបង្គំបង្គំអ្នកឡើយ។” នៅពេលពួកគេដើរចេញពីទីនោះ ក្លិន ឈ្ងៀមពីភ្លើងលើពួកគេ...គ្មានសូម្បីក្លិនឈ្ងៀម ជាជាង នៅលើពួកគេ ពួកគេអាច និយាយថា “ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរនេះត្រូវបានបំពេញ។”

114 នៅពេលដានីយ៉ែលមកពីរូងគោ គាត់អាចនិយាយបាននូវរឿងដូចគ្នា។

115 យ៉ូហានបាទីស្ទ បន្ទាប់ពីការបង្រៀនបែបវិហារសាសនាអស់បួនរយឆ្នាំ គ្មានអ្វីចម្លែកទេដែលក្រុមជំនុំញើរញើនៅពេលនោះ! ពេលគាត់បានបង្ហាញខ្លួន នៅក្នុងទីរហោស្ថាន ទន្លេយ៉ាវដាន់ គាត់អាចឈរត្រង់ នៅលើច្រាំង ដូចដែលគាត់ បានធ្វើ ហើយនិយាយថា “ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរនេះអេសាយ៤០ ត្រូវបានបំពេញ។”

116 តើខ្ញុំអាចឈប់នៅទីនេះហើយប្រាប់អ្នកពីអ្វីដែលបូជាចារ្យចាស់នោះបាន ប្រាប់ខ្ញុំ! បាននិយាយថា “កូនប្រុស អ្នកមិនដែលបញ្ចប់សារនោះទេ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “នៅឱ្យស្ងៀម។”

គាត់និយាយថា “អ្នកមានន័យថាពួកពេនទីកុស្តមិនឃើញទេ?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ទេ។”

117 គាត់និយាយថា “ខ្ញុំឃើញហើយ។” ហើយបូជាចារ្យកាតូលិកម្នាក់នោះ ផង ដែរ! អ៊ូ—ហី។ គាត់បាននិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិនបន្ត?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “នៅឱ្យស្ងៀម។”

គាត់និយាយថា “ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ! ខ្ញុំឃើញវា។”

118 ហើយនៅគ្រានោះព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានសណ្ឋិតលើបងស្រីរបស់គាត់ ដោយអង្គុយនៅទីនោះក្នុងការប្រជុំ។ ហើយនាងងើបឡើង និយាយភាសាផ្សេង ដែលមិនស្គាល់ ហើយបានផ្តល់ការបកស្រាយអំពីអ្វីដែលបូជាចារ្យនិងខ្ញុំនិយាយ អំពី នៅលើវេទិកា។ ព្រះវិហារទាំងមូល កន្លែងទាំងមូល បានចូលទៅក្នុងសំឡេង រោទិ៍មួយ។ បន្តចូលទៅក្នុងអនុសញ្ញាអ្វីរាល់រូបិតចុងក្រោយ ឬមួយសប្តាហ៍មុន បញ្ចប់ ហើយគឺជាការពិភាក្សានៃអនុសញ្ញា។ របៀបបូជាចារ្យនោះ...ការកំណត់ ក្រោមព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ បានបង្ហាញឱ្យឃើញតាមរយៈស្រ្តីម្នាក់ ជាបងស្រីរបស់ គាត់ខ្ញុំជឿថាហ្នឹង វាគឺជាអ្វីដែលកំពុងកើតឡើងនៅទីនោះ នៅលើវេទិកា ហើយ បានបង្ហាញពីរឿងនោះដែលយើងកំពុងលាក់បាំង។

119 ម៉ោងដែលយើងកំពុងរស់នៅ ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរនេះត្រូវបានបំពេញ។ ថ្ងៃនេះពន្លឺ ពេលល្ងាចបានមកដល់ ហើយយើងបរាជ័យក្នុងការមើលវា។ សូមកត់សម្គាល់។

120 យ៉ូហានបាននិយាយថា “ថ្ងៃនេះខ្ញុំគឺជា ‘សំលេងរបស់មនុស្សម្នាក់យំនៅទី រហោស្ថាន’ ដូចព្យាករណ៍អសាយបាននិយាយថា ‘ចូររៀបចំផ្លូវថ្វាយព្រះអម្ចាស់។’”

121 ពួកគេមិនយល់ទេ។ និយាយថា “អូ អ្នកគឺជាព្រះយេស៊ូវ...—អ្នកគឺជា ព្រះគ្រីស្ទ” ផ្ទុយទៅវិញ។

122 គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនមែនជាព្រះគ្រីស្ទទេ។” គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំ មិនសមនឹងស្រាយខ្សែវិស្សកជើងរបស់ទ្រង់ផង។ ប៉ុន្តែ” គាត់បាននិយាយថា “ទ្រង់កំពុងឈរក្នុងចំណោមអ្នកនៅកន្លែងណាមួយ” ដ្បិតគាត់ប្រាកដថាទ្រង់នឹង នៅទីនោះ។ ទ្រង់នឹងនៅក្នុងថ្ងៃរបស់ទ្រង់ ព្រោះព្រះ បានប្រាប់គាត់ថាគាត់នឹង ណែនាំអំពីព្រះមេស៊ី។

123 ថ្ងៃមួយយុវជនម្នាក់បានដើរឆ្លងកាត់ទីនោះ ហើយគាត់បានឃើញដូចជា ពន្លឺនៅលើក្បាលរបស់ទ្រង់ គឺជាទីសម្គាល់មួយ។ ហើយគាត់បានស្រែកថា “មើលចុះ! កូនចៀមនៃព្រះ! ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរនេះត្រូវបានបំពេញនៅចំពោះមុខអ្នក។” ប្រាកដហើយ។

124 នៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ របៀបដែលពេត្រុសក្រោកឈរឡើងហើយដកស្រង់សំដី ក្នុងបទគម្ពីរ យ៉ូអែល ២:៣៨។ នៅពេលដែលពួកគេទាំងអស់គ្នាសើច មនុស្ស ទាំងនោះ។ ពួកគេមិនអាចនិយាយជាភាសារបស់ខ្លួន។ ពួកគេកំពុងត្រូវតែអំពីអ្វី មួយផ្សេងទៀត។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “អណ្តាតដំឡាន។” ដំឡានគឺជា “ដាច់ ពីគ្នា” មិននិយាយអ្វីទេ គ្រាន់តែ និយាយលេងសើច។ ជុំវិញដូចជាក្រុមមនុស្ស ស្រវឹង!

125 ពួកគេទាំងអស់គ្នានិយាយថា “មែនហើយ មនុស្សទាំងនេះស្រវឹងហើយ។ មើលពួកគេចុះ មើលរបៀបដែលពួកគេសម្តែង របៀបដែលពួកគេជាស្រ្តីនិងបុរស។ ពួកគេមានភាពមិនប្រក្រតី” បាននិយាយថាជាក្រុមសាសនានៅថ្ងៃនោះ។

126 ពេត្រុសបានក្រោកឈរឡើងនៅចំកណ្តាលពួកគេ ហើយនិយាយថា “អ្នកគ្រប់គ្នានិងបងប្អូនអើយ! អ្នកដែលរស់នៅក្រុងយេរូសាឡឹម និងអ្នកដែល រស់នៅក្នុងស្រុកយូដា សូមអោយគេបានដឹងចំពោះអ្នកទាំងនេះថាមិនស្រវឹង ដូចដែលអ្នកស្មានទេ ព្រោះវាជាម៉ោងបីនៃថ្ងៃនេះប៉ុណ្ណោះ។ ប៉ុន្តែនេះគឺជាអ្វីដែល ព្យាករណ៍យ៉ូអែលនិយាយ វានឹងកើតឡើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយ ខ្ញុំនឹងចាក់ព្រះវិញ្ញាណ របស់ខ្ញុំមកលើមនុស្សទាំងអស់។ ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរនេះត្រូវបានបំពេញ។” ពិត ណាស់។

127 លោកលូធើគឹមត្រូវពេល។ វេសលើបានមកត្រូវពេល។ ពេនទីកុស្តគឹមក ត្រូវពេល។ គ្មានអ្វីនៅក្រៅបញ្ហាទេ។

128 ឥឡូវនេះខ្ញុំសុំឱ្យអ្នកពិចារណាអំពីអាយុនិងពេលវេលាដែលយើងរស់នៅ ឥឡូវនេះ ជាមួយព្រះបន្ទូលសន្យាសម្រាប់ថ្ងៃនេះ។ ប្រសិនបើត្រលប់ទៅ យុគសម័យផ្សេងទៀត បុរសអាចនិយាយថា “ថ្ងៃនេះ បទគម្ពីរនេះ” “ថ្ងៃនេះបទ គម្ពីរនេះ” ចុះយ៉ាងណាចំពោះព្រះគម្ពីរសម្រាប់ថ្ងៃនេះ? អ្វីដែលបានសន្យាសម្រាប់ ថ្ងៃនេះ? តើយើងឈរនៅណា? តើយើងរស់នៅម៉ោងប៉ុន្មាន នៅពេលដែល នាឡិកាកំពុងវាយលុក នាឡិកាវិទ្យាសាស្ត្រ បីនាទីមុនពាក់កណ្តាលអធ្រាត្រ? ពិភពលោកមានបញ្ហាហើយ។ ព្រះវិហារ ស្ថិតនៅលើគ្រែនៃអំពើពុករលួយ។ គ្មាននរណាដឹងថាពួកគេកំពុងឈរនៅទីណាទេ។ តើម៉ោងប៉ុន្មាននៃថ្ងៃនេះ? ចុះ ព្រះគម្ពីរសម្រាប់ថ្ងៃនេះវិញ? ស្ថានភាពនៃក្រុមជំនុំ ឬ លក្ខខណ្ឌនៃក្រុមជំនុំសព្វថ្ងៃ នេះ!

129 នៅក្នុងពិភពលោក នយោបាយ ប្រព័ន្ធពិភពលោករបស់យើង គឺរលួយ តាមដែលវាអាច។ ខ្ញុំមិនមែនជាអ្នកនយោបាយទេ។ ខ្ញុំជាគ្រីស្ទាន។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិន មានអ្វីនិយាយទេ អំពីនយោបាយ ប៉ុន្តែខ្ញុំគ្រាន់តែចង់និយាយថាពួកគេស្អុយរលួយ ទាំងសងខាង។

130 ខ្ញុំបានបោះឆ្នោតម្តង គឺសម្រាប់ព្រះគ្រីស្ទ។ ខ្ញុំត្រូវឈ្នះ។ អារក្សបានបោះឆ្នោត ប្រឆាំងខ្ញុំ ហើយព្រះគ្រីស្ទបានបោះឆ្នោតឱ្យខ្ញុំ អាស្រ័យលើវិធីដែលខ្ញុំបោះឆ្នោត របស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំរីករាយដែលខ្ញុំដាក់វាលើទ្រង់ អនុញ្ញាតឱ្យពិភពលោកនិយាយអ្វីដែល ពួកគេចង់បាន។ ខ្ញុំនៅតែជឿថាទ្រង់គឺដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀង រហូត។ ទ្រង់នឹងបញ្ជាក់វា។ ទ្រង់ប្រាកដជានឹងធ្វើ។ ប្រាកដណាស់។

ការកើនឡើងនៃឧក្រិដ្ឋកម្ម ការរំលោភបំពានលើអនីតិធន!

131 សូមក្រឡេកមើលប្រទេសរបស់យើង ម្តងដែលជាផ្កានៃផែនដី លទ្ធិប្រជាធិបតេយ្យដ៏អស្ចារ្យរបស់យើងត្រូវបានបង្កើតឡើង—នៅទីនោះនៅក្នុង... នៅសេចក្តីប្រកាសរបស់ឯករាជ្យ ហើយការប្រកាសឯករាជ្យត្រូវបានចុះហត្ថលេខា ហើយយើងមានលទ្ធិប្រជាធិបតេយ្យ និងបុព្វបុរសដ៏អស្ចារ្យរបស់យើង និងអ្វីដែល ពួកគេបានធ្វើ យើងមានប្រជាជាតិដ៏អស្ចារ្យមួយ។

132 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះនាងកំពុងតែរលួយ ហើយដួលរលំ និងញ័រ និងចាកឆ្ងាយ។ ហើយព្យាយាមយកពន្ធសុទ្ធ ដើម្បីទទួលបានប្រាក់ដើម្បីបញ្ជូនទៅឆ្ងាយ ដើម្បីទិញមិត្តភាពជាមួយសត្រូវរបស់ពួកគេ ពួកគេបោះវាមកយើងវិញនិង មុខ។ សង្គ្រាមលោកមួយ សង្គ្រាមលោកលើកទី២ និងនៅតែបន្តឆ្ពោះទៅរក សង្គ្រាមលោកលើកទី៣ មួយទៀត។ ប្រាកដណាស់។ នយោបាយរលួយ ខូចពុករលួយដល់បាត។ គ្រាន់តែដូចអ្វីដែលម៉ាថាយ ២៤ បាននិយាយថាវា អញ្ចឹង “ប្រជាជាតិនឹងប្រឆាំងប្រជាជាតិមួយនគរមួយប្រឆាំងនឹងនគរមួយ។” រឿង ទាំងអស់នេះនឹងកើតឡើង។ សូមពិចារណារឿងនេះឥឡូវនេះ។ ត្រូវហើយ។

133 សូមកត់សម្គាល់មួយទៀត ការកើនឡើងនៃការស្រាវជ្រាវវិទ្យាសាស្ត្រ។ ឥឡូវនេះ ពេលមួយ គ្រាន់តែ... ជិតខ្ញុំទៅជួបជីដូនខ្ញុំ នៅក្នុងរទេះគោ។ ឥឡូវនេះ វាជាយន្តហោះ ឬសូម្បីតែគោចរនៅលើអាកាស ទៅកាន់ទីអវកាស។ អស្ចារ្យ ណាស់...តើអ្នកណានិយាយយ៉ាងនេះ? ជានិយាយ ១២:៤ បាននិយាយ ថា “ចំណេះដឹងនឹងកើនឡើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។” យើងឃើញម៉ោងដែលយើង



រស់នៅ។ សូមកត់សម្គាល់ឥឡូវនេះ—លក្ខខណ្ឌនៃពិភពលោក ស្ថានភាព វិទ្យាសាស្ត្រ។

134 ហើយសូមកត់សម្គាល់ម្តងទៀត នៅថ្ងៃនេះ នៅក្នុងប្រព័ន្ធអប់រំរបស់យើង។ ឥឡូវកុំព្យាយាមបដិសេធរឿងនេះ។ ខ្ញុំទទួលបានកាសែតខ្លីៗ ដែលបង្រៀនពី ការរួមភេទក្នុងក្រុមជំនុំរបស់យើង...ក្នុងសាលារៀនរបស់យើង ដែលមាននិស្សិត រឺយក្មេងត្រូវមានទំនាក់ទំនងផ្លូវភេទជាមួយគ្នាទៅវិញទៅមក ដើម្បីមើលថាតើ ពួកគេអាចរួមរស់ជាមួយគ្នានៅលើពិភពលោកបានទេ។ បាទ។

135 ចុះយ៉ាងណាចំពោះបព្វជិតភាពរបស់យើង? យប់នេះខ្ញុំទទួលបានបំណែក មួយពីក្រដាស។ នៅទីក្រុងឡូសអែនដឺឡេស រដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា ជាកន្លែងដែលក្រុម បព្វជិតមួយក្រុម បាទីស្ទ និងប្រេសប៊ីធើរៀន ដែលជាអ្នកដឹកនាំ បាននាំក្រុម មនុស្សស្រឡាញ់ភេទដូចគ្នា ចូលមកហើយអនុវត្តការស្រឡាញ់ភេទដូចគ្នា ដោយ និយាយថាពួកគេព្យាយាមយកឈ្នះព្រលឹងគេថ្វាយព្រះ។ នៅពេល នោះគឺជា បណ្តាសាមួយនៃសម័យសូដុម! និងច្បាប់ថែមទាំងចាប់ខ្លួនពួកគេទៀតផង។

136 ឥឡូវនេះតើយើងនៅឯណា? ប្រព័ន្ធទាំងមូលរបស់យើងបានរលួយចេញពី ក្រោមយើង។ ខ្ញុំបានឃើញការកើនឡើងនៃអ្នកស្រឡាញ់ភេទដូចគ្នានៅទូទាំង សហរដ្ឋអាមេរិកបានកើនឡើងម្តែប្រសាមសិបភាគរយធៀបនឹងឆ្នាំមុន។ គិតអំពីវា បុរសរស់នៅជាមួយបុរស ដូចអ្វីដែលពួកគេបានធ្វើនៅសូដុម។

137 ការកើនឡើងនៃឧក្រិដ្ឋកម្ម ការរំលោភបំពានលើអនីតិជន! តើយើងរស់នៅ ម៉ោងប៉ុន្មាន? ថ្ងៃនេះពាក្យទំនាយនេះត្រូវបានបំពេញ។

138 ពិភពសាសនា ក្រុមជំនុំខ្លួនឯង ក្រុមជំនុំ ក្រុមជំនុំដែលយើងហៅចេញ ថា ក្រុមជំនុំដែលគេហៅថាជាគ្រីស្តសាសនាចុងក្រោយ សម័យក្រុមជំនុំពេនទីកុស្ត តើវានៅឯណា? វានៅឡើយស្មើដូចព្រះគម្ពីរបាននិយាយ។

139 ថ្ងៃនេះពួកគេបានទម្លាក់បាវ។ ស្រ្តីរបស់ពួកគេស្លៀកពាក់ពាក់កណ្តាលខ្លួន។ បុរសរបស់ពួកគេគឺជា...វាជារឿងដ៏អាក្រក់។ ពួកគេខ្លះរៀបការបីឬបួនដង នៅលើ ក្រុមប្រឹក្សាឌីកុន និងអ្វីៗផ្សេងទៀត។ ពួកគេបានចុះចាញ់ ហើយបាននាំមកនូវ អំពើពុករលួយ ពីព្រោះពួកគេបានកំណត់នៅក្នុងក្រុមប្រឹក្សាហើយបានយក កន្លែង ជាមួយលោកិយ។

140 ហើយ នៅថ្ងៃនេះ ពួកគេទទួលបានអគារល្អប្រសើរជាងមុន ដែលពួកគេមិនធ្លាប់មាន។ កន្លែងខ្លះ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេកំពុងសាងសង់សាលប្រជុំហាសិបលានដុល្លារ ហាសិបលានដុល្លារ។ ពេនទីកុស្ត! វាធ្លាប់ធ្លាក់ចុះនៅជ្រុងម្ខាង ម្តែប្រាំឆ្នាំមុន បានផ្តួលមួយ។ បាននិយាយថា “យើង...”

141 ពីព្រោះ ព្រះគម្ពីរបានចែងនៅក្នុងវិវរណៈ ៣ ថាអ្នកគឺជា “អ្នកមាន” បាននិយាយថា “ខ្ញុំជាអ្នកមាន។ ខ្ញុំអង្គុយដូចជាម្ចាស់ក្សត្រី។ ខ្ញុំមិនត្រូវការអ្វីទាំងអស់។” ហើយដឹងថាអ្នកមិនមែនជាអ្នកវេទនា អ្នកក្រ អាគ្រាត ពិការភ្នែក និងមិនស្គាល់អ្វីសោះ!”

142 ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរនេះត្រូវបានបំពេញនៅមុខភ្នែករបស់អ្នក។ អាម៉ែន! អាម៉ែនមានន័យថា “ដូច្នេះត្រូវហើយ។” ខ្ញុំមិនថាអាម៉ែនតែខ្លួនខ្ញុំ តែមានន័យថាខ្ញុំជឿថាវាជាការពិត។ ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរនេះត្រូវបានបំពេញ។

143 វិហារពេនទីកុស្តស្ថិតនៅក្នុងស្ថានភាពឡៅឌីសេ។ អូ ពួកគេនៅតែលោតនិងលោត ហើយបន្តនៅពេលតន្ត្រីកំពុងលេង។ នៅពេលដែលតន្ត្រីឈប់វាយ ឬតន្ត្រីបេន អ្នកខ្លះលេងហើយហៅវាជាសាសនា ហើយនៅពេលណាដែលបញ្ឈប់នោះភាពរុងរឿងទាំងអស់នឹងរលាយបាត់។ បាទ។

144 ប្រសិនបើវាជាការសរសើរតម្កើងព្រះ ពិតប្រាកដនោះមិនមានសំឡេងហូចនិងគ្រប់គ្រាន់ទេ—អំណាចគ្រប់គ្រាន់នៅក្នុងពិភពលោកដើម្បីបញ្ឈប់វា។ នៅពេលដែលវាពិតជាមកពីព្រះ វាមិនត្រូវការតន្ត្រីដើម្បីវាយដំទេ។ វាត្រូវការព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះដើម្បីចុះនៅលើវា។ នោះហើយជាអ្វីដែលវាធ្វើ។

145 ហើយពួកគេបានភ្លេចវា ពីព្រោះពួកគេបានចាត់ថ្នាក់អំណោយទានរបស់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ “ភស្តុតាងដំបូងនៃការនិយាយភាសាដទៃ។” ហើយខ្ញុំបានឮអារក្សនិងមេធាវីនិយាយភាសាផ្សេងៗ។

146 ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះនៅក្នុងអ្នក ដែលកំណត់អត្តសញ្ញាណដោយខ្លួនវាផ្ទាល់ទទួលយកព្រះបន្ទូលនោះ។ ក្រៅពីនេះ វាមិនអាចជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធឡើយ។ ប្រសិនបើវានិយាយថាវាជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធហើយបដិសេធការមួយនៃព្រះគម្ពីរ នោះវាមិនអាចជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ។ នោះគឺជាភស្តុតាងថាតើអ្នកជឿឬមិនជឿ។

147 កត់សម្គាល់សញ្ញាដ៏អស្ចារ្យមួយទៀត។ ជនជាតិយូដានៅស្រុកកំណើតរបស់ពួកគេ ប្រទេសរបស់ពួកគេ លុយផ្ទាល់ខ្លួន សមាជិករបស់អង្គការសហប្រជាជាតិ។ ពួកគេទទួលបានកងទ័ពផ្ទាល់ខ្លួន។ ពួកគេទទួលបានអ្វីគ្រប់យ៉ាង។ ពួកគេនៅស្រុកកំណើតរបស់ពួកគេ ដែលព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ចូររៀនឧទាហរណ៍អំពីដើមឧទុម្ពរ។” នៅទីនោះពួកគេមាន ត្រឡប់មកវិញនៅក្នុងប្រទេសរបស់ពួកគេ។ នៅថ្ងៃនេះបទគម្ពីរនេះត្រូវបានបំពេញ ហើយជនជាតិយូដានៅស្រុកកំណើតរបស់ពួកគេ។

148 ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរនេះត្រូវបានបំពេញ គឺជាយុគសម័យឡៅឌីសេ

149 ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរ ម៉ាថាយ ២៤ ត្រូវបានបំពេញ។ ពិភពលោកស្ថិតនៅក្នុងអំពើពុករលួយ រឿងទាំងមូល ប្រទេសប្រឆាំងនឹងប្រទេស ការព្រួយដីនៅក្នុងកន្លែង ខ្យល់គួចដ៏ធំចុះមក អង្រួនប្រជាជាតិជាដើម ដូច្នោះគ្រោះមហន្តរាយធំៗ នៅគ្រប់ទីកន្លែង។ ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរនេះត្រូវបានបំពេញ។

150 ឥឡូវនេះយើងបានរកឃើញស្ថានភាពនៃពិភពលោក។ យើងឃើញកន្លែងក្រុមជំនុំធម្មតា—ធម្មតា អង្គការនិកាយយើងឃើញកន្លែងពួកគេនៅ។ យើងមើលថាតើប្រជាជាតិនៅឯណា។ ហើយយើងឃើញថាថ្ងៃនេះ ការសន្យាទាំងនេះត្រូវបានបំពេញ។

151 ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែនៅក្នុងថ្ងៃនេះនឹងមានកំពូលស្តេច ពូជអាប្រាហាំ។ នោះពិតជាអ្វីដែលវានឹងក្លាយជាកូនក្រមុំរបស់ស្តេច កូនប្រុសក្នុងសេចក្តីសន្យា។ ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយកាលពីយប់មិញវានឹងមិនមែនជាគ្រាប់ពូជធម្មជាតិទេ វានឹងក្លាយជាពូជខាងវិញ្ញាណ។ ត្រូវតែមានកូនក្រមុំខាងវិញ្ញាណលើកឡើង នឹងក្លាយជាពូជរាជវង្សនៃជំនឿរាជវង្សនៃកូនប្រុសរបស់អ័ប្រាហាំ។ នាងគឺមកដល់កន្លែងកើតហេតុនៅថ្ងៃចុងក្រោយ ហើយពេលវេលានិងទីកន្លែងការសន្យាដែលបានផ្តល់ឱ្យនាង។

152 យោងតាមម៉ាឡាគី ៤ ជាបទគម្ពីរមួយ មានសារមួយដែលនឹងលើកឡើងនឹងធ្វើឱ្យបេះដូងប្រជាជនវិលត្រឡប់ទៅរកឪពុករបស់សាវ័កវិញជាថ្មីម្តងទៀត។ មានការលើកឡើងមួយនៅលើឆាក នៅក្នុងអំណាចរបស់អេលីយ៉ា ដែលនឹងក្រោកឡើងនៅកន្លែងកើតហេតុ បុរសវាលរហោស្ថានដែលនឹងចេញមក ហើយនឹងមានសារដែលនឹងរត់ត្រង់ទៅរកព្រះបន្ទូលម្តងទៀត។ នោះគឺសម័យដែលយើងកំពុងរស់នៅ។

153 បន្ទាប់មក សូមពិចារណាឥឡូវនេះ ខ្ញុំសូមអ្នកនៅម៉ោងនេះ អ្នកគឺជាមនុស្សនៅទីនេះនៅលើសុនរីល។ នៅឆ្នាំ១៩៣៣ ពន្លឺដ៏អស្ចារ្យដែលធ្លាក់ពីលើនៅលើទន្លេ នៅថ្ងៃនោះនៅពេលដែលខ្ញុំជ្រមុជទឹកឱ្យមនុស្សប្រាំរយនាក់នៅក្នុងព្រះនាមរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដូចជាក្មេងប្រុសអាយុម្ភៃឆ្នាំ។ តើវាបាននិយាយអ្វី លើសុនរីល? តើវាជាអ្វីនៅជើងផ្លូវនិទាយរដូវនៅទីនោះ នៅពេលដែលទស្សនារដ្ឋី យូរ រៀងដើរណល់ខ្ញុំជឿថាវាជាការសែត ល្វីសរិល ហើរិល ដែលបានយកអត្ថបទរបស់វា? វាបានឆ្លងកាត់ប្រព័ន្ធសារព័ត៌មាន ដែលធ្លាក់ចូលទៅក្នុងប្រទេសកាណាដា។ វេជ្ជបណ្ឌិតលីវ៉ាឡេកាត់វាចេញពីក្រដាស តាមផ្លូវឡើងទៅប្រទេសកាណាដា ក្នុងឆ្នាំ១៩៣៣។

154 នៅពេលដែលខ្ញុំកំពុងធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកឱ្យមនុស្សទីដប់ប្រាំពីររបស់ខ្ញុំ នៅក្រោមសាក្សីនេះ។ ហើយអ្នកដឹងពីរឿងដែលនៅសល់។ ហើយនៅពេលដែលខ្ញុំឈរនៅទីនោះ ធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកឱ្យមនុស្សទីដប់ប្រាំពីរ មានពន្លឺចុះពីស្ថានសួគ៌ចាំងមកខាងលើ ដូចជាផ្កាយធ្លាក់ពីលើមេឃ។ សំឡេងមួយបាននិយាយថា “ដូចដែលយ៉ូហានបាទីស្ទត្រូវបានបញ្ជូនទៅមុនការមកដល់ដំបូងនៃព្រះគ្រីស្ទ សាររបស់អ្នកនឹងនាំមុខការយាងមកជាលើកទីពីររបស់ទ្រង់ ទៅកាន់ពិភពលោកទាំងមូល។” ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរនេះត្រូវបានបំពេញ។

155 [ក្រុមជំនុំកំពុងត្រេកអរ—អរដ។] ថ្ងៃនេះ! [ក្រុមជំនុំគឺមានក្តីអំណរធំធេងណាស់ ហើយសរសើរដំកើងព្រះ។] ព្រះបានសន្យាវា។ តើមានអ្វីកើតឡើង? ថ្ងៃនេះវាបានដើរជុំវិញពិភពលោក។

156 ហើយនៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់យាងចុះមកទីនោះហើយមានបន្ទូលថា នៅពេលដែលខ្ញុំនៅជាក្មេងប្រុសតូច នៅក្នុងព្រៃដែលកំពុងឆេះ ឬគុម្ពានៅទីនោះដោយភ្លើងដែលមានបង្គោលភ្លើង នៅទីនោះនៅកន្លែងវាចេះនៅលើយូទីកាភីក យកទឹកនៅទីនោះ ពីជង្រុកនោះទៅជាពន្លឺព្រះថ្ម អ្នកដឹងពីការពិតរបស់វាទេ។ ទ្រង់បាននិយាយថា “អ្នកមិនត្រូវជក់បារីឬផឹកស្រា ឬធ្វើឱ្យរាងកាយអ្នកសៅហ្មងឡើយ ព្រោះមានការងារ ដើម្បីឱ្យអ្នកធ្វើនៅពេលអ្នកចាស់ទៅ។” ខ្ញុំសូមថ្លែងទីបន្ទាល់ថានោះគឺជាការពិត ថាខ្ញុំបានឃើញវា។ ហើយព្រះ ដូចដែលទ្រង់បានធ្វើជាមួយម៉ូសេ បាននិយាយនៅចំពោះមុខ ក្រុមជំនុំនៅក្បែរនោះ ហើយនិយាយថា “នេះគឺជាការពិត។”

ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរនេះត្រូវបានបំពេញនៅចំកណ្តាលយើង។

157 សូមមើលនូវអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូលអំពីការរែកញែក ហើយតើវានឹងទៅជា  
យ៉ាងណា ពីការដាក់ដៃលើពួកគេ ដើម្បីដឹងពីអាថ៌កំបាំងនៃចិត្ត។ ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរ  
នេះត្រូវបានបំពេញនៅចំពោះមុខយើង។

158 ការសន្យាទាំងនេះដែលត្រូវបានធ្វើ កត់សម្គាល់ការសន្យាទាំងអស់នេះបាន  
ក្លាយជាការបើកសម្តែងនិងបំពេញដោយព្រះនៃការសន្យា។ មើល ព្យួរនៅក្នុង  
វ៉ាស៊ីនតោន ឌីស៊ី យប់នេះ រូបភាពរបស់ទេវតារបស់ព្រះអម្ចាស់!

159 ក្នុងនាមជាចម្រើន ឡាស៊ី ជាប្រធានអេហ្វប៊ីអាយ ស្នាមម្រាមដៃនិងឯកសារ  
របស់រដ្ឋាភិបាលសហរដ្ឋអាមេរិក បានពិនិត្យវាពីហ្វីស្តុន រដ្ឋតិចសាស់ ហើយបាន  
និយាយថា “នេះគឺជាការវិសេសវិសាលតែមួយគត់ដែលមិនធ្លាប់មានរូបថតនៅ  
ទូទាំងពិភពលោក។” ទ្រង់គួរតែដឹង ទ្រង់គឺល្អបំផុត នៅក្នុងពិភពលោក សម្រាប់  
វា។

160 សូមកត់សម្គាល់ វាព្យួរនៅទីនោះ ដូចជាសេចក្តីពិត ដែលជាសសរក្លើងដូចគ្នា  
ដែលដឹកនាំអ៊ីស្រាអែលត្រឡប់មកវិញនៅវាលហោស្តាន។ វាលឃានមុខគេនៅ  
ថ្ងៃនេះ ប្រភេទដូចគ្នានៃសារមួយ “ចេញពីអេហ្វប៊ីអាយ...?... ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរនេះត្រូវ  
បានបំពេញ។ អ្នកដឹងពីសារដែលទ្រង់មានបន្ទូល។

161 សូមមើលចក្ខុវិស័យរបស់ទុកសុន កាលពីបីឆ្នាំមុន នៅពេលក្រោកឈរ នៅ  
លើផ្លូវនេះ។ នៅពេល ប្រាំឆ្នាំមុននោះ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ថ្ងៃនោះទីក្រុងជំរុញ  
ឱ្យភាគហ៊ុនចុះនៅមុខខ្លោងទ្វារនោះ សូមបត់ខ្លួនអ្នកឆ្ពោះទៅភាគខាងលិច។”  
មនុស្សក្នុងរោងចោលរបស់ខ្ញុំដែលនៅទីនេះ ដឹងថា...ពេល—នោះ។ ត្រឹមត្រូវ  
ហើយ។

162 ហើយជាថ្ងៃដែលលោក ដុយនិសនិងពួកគេទៅដល់ទីនោះ ហើយបើកឡាន  
នោះចេញ ចុះខ្ញុំបាននិយាយទៅប្រពន្ធថា “មានអ្វីអំពីរឿងនេះ។”

នាងបាននិយាយថា “តើវាជាអ្វី?”

ហើយខ្ញុំចូលទៅមើលក្នុងសៀវភៅតូចរបស់ខ្ញុំ។ នៅទីនោះ។

163 ហើយនៅព្រឹកបន្ទាប់ នៅម៉ោងដប់ព្រឹក អង្គុយនៅទីនោះ បន្ទប់ខ្ញុំនៅទីនោះ  
ប្រហែលម៉ោង១០ ទេវតារបស់ព្រះអម្ចាស់បានចុះមក។ ទ្រង់បាននិយាយថា “ទៅ

តុកសុន។ អ្នកនឹងស្ថិតនៅភាគឥសាននៃតុកសុន ហើយនឹងមានទេវតាប្រាំពីរ នៅក្នុងចង្កោមដែលនឹងរញ្ជួយផែនដីទាំងមូលនៅជុំវិញអ្នក។” ហើយនិយាយថា “វានឹងប្រាប់អ្នកពីទីនោះ។”

164 តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែលចងចាំថានៅទីនេះ រៀបរយមុនពេលវា កើតឡើង? ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន។”—អដ។ មានបុរសកំពុងអង្គុយ នៅទីនេះក្នុងអាគារនេះនៅយប់នេះ បានឈរនៅទីនោះនៅពេលដែលវាបាន កើតឡើង។

165 ហើយនិយាយថា “ត្រាទាំងប្រាំពីរនៃអាថ៌កំបាំងដែលលាក់កំបាំងទាំងមូល នៃព្រះគម្ពីរនឹងត្រូវបើក ហើយបំពេញតាមវិវរណៈ ១០ ដែលនៅក្នុងខទី៧ សារ របស់ទេវតារឿងទាំងនេះគួរតែកើតឡើង។” ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរនេះត្រូវបានបំពេញ នៅចំពោះមុខយើង។ ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរនេះត្រូវបានបំពេញ។

166 ឆ្នាំមុន ឈរនៅកន្លែងដដែល លោករូដនៅទីនេះនិងខ្ញុំ ឡើងលើភ្នំ ក្នុងការ កាន់ទុក្ខមួយ អំពីប្រពន្ធរបស់គាត់កំពុងឈឺ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានមានបន្ទូលថា “ចូររើសដុំថ្មដែលដាក់នៅទីនោះ។ បោះវាឡើងលើអាកាស។ នៅពេលដែលវាចុះ មក សូមនិយាយថា នេះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ នឹងមានការជំនុំជំរះបាន វាយប្រហារផែនដី។ ប្រាប់គាត់ថាគាត់នឹងឃើញព្រះហស្តរបស់ព្រះ ប៉ុន្មានម៉ោង ខាងមុខនេះ។”

167 ខ្ញុំបានប្រាប់លោករូដ។ មានវត្តមាននៅយប់នេះ។ ហើយខ្ញុំគិតថា ប្រាំបីឬ ដប់នាក់ ឬដប់ប្រាំនាក់ ដែលនៅទីនោះនៅពេលនោះនៅពេលដែលវាកើតឡើង ពេលព្រឹកបន្ទាប់ ជាកន្លែងដែលព្រះជាម្ចាស់យាងចុះមកក្នុងខ្យល់កូចហើយហែក ភ្នំព័ទ្ធជុំវិញយើង ហើយកាត់កំពូលដើមឈើ ហើយបង្កើតការផ្ទុះចំនួនបី ហើយ និយាយថា “ការជំនុំជំរះកំពុងឆ្ពោះទៅរកខាងលិច។”

168 ពីរថ្ងៃបន្ទាប់ពីនោះ អាឡាស្កាស្ទើរតែលិចនៅក្រោមផែនដី។ ហើយចាប់តាំងពី ពេលនោះ ឡើងនិងចុះឆ្នេរសមុទ្រ ដែលជាការជំនុំជំរះរបស់ព្រះ ប្រឆាំងនឹងកញ្ចក់ ខាងវិញ្ញាណនោះ។ មានរ៉ឺងននដេក មានឫស្សីរ៉ឺងនន ហើយមានរ៉ឺងននបាប។

169 អរិយធម៌បានធ្វើដំណើរជាមួយព្រះអាទិត្យ។ ដូច្នោះមានដំណឹងល្អ។ ពួកគេ បានមកពីទិសខាងកើតហើយទៅខាងលិចដូចព្រះអាទិត្យរះ។ ហើយឥឡូវនេះវា

នៅឆ្នេរខាងលិច។ វាមិនអាចទៅមុខខ្លួនទេ ប្រសិនបើវាទៅឆ្ងាយ វានឹងត្រលប់ទៅ  
ខាងកើតម្តងទៀត។

170 ហោរាបាននិយាយថា “នឹងមានថ្ងៃមួយដែលមិនអាចហៅបានថាយប់ឬ  
ថ្ងៃ” ជាថ្ងៃដ៏គួរឱ្យរន្ធត់ មានភ្លៀងនិងអំពូច្រើន វាគ្រប់គ្រាន់ហើយដឹងពីរបៀប  
ចូលរួមក្រុមជំនុំបដាក់ឈ្មោះរបស់អ្នកនៅលើសៀវភៅ។ “ប៉ុន្តែវានឹងក្លាយជា ពន្លឺ  
ពេលល្ងាច។” ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរនេះត្រូវបានបំពេញ។

171 ដូចគ្នា—ព្រះអាទិត្យដូចគ្នាដែលរះឡើងនៅទិសខាងកើតគឺព្រះអាទិត្យដូចគ្នា  
លិចនៅទិសខាងលិច។ ហើយបុត្រានៃព្រះដែលមកនៅខាងកើតនិងបានបើក  
សម្តែងអង្គទ្រង់ដូចព្រះបានសម្តែងនៅក្នុងសាច់ឈាម គឺជាបុត្រាដូចគ្នានៃ  
ព្រះនៅភាគខាងលិចនៅទីនេះ ដែលកំណត់អត្តសញ្ញាណអង្គទ្រង់ផ្ទាល់ ក្នុង  
ព្រះវិហារនៅយប់នេះ ដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ ពន្លឺ  
ពេលល្ងាចនៃព្រះរាជបុត្រាបានមកដល់ហើយ។ ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរនេះត្រូវបានបំពេញ  
នៅចំពោះមុខយើង។

172 តើយើងនៅឯណានៅក្នុងយុគសម័យអំប្រាហាំនេះ? តើយើងនៅឯណាក្នុង  
ភាពអស្ចារ្យនៃពេលវេលាដែលយើងកំពុងឈរ តើយ៉ាងដ៏អស្ចារ្យដែលយើងកំពុង  
រស់នៅ? និមិត្តទាំងអស់ត្រូវបានបំពេញ។

173 ចុះយ៉ាងណានៅពេលដែលមិត្តជាអ្នកដឹកនាំតិចតួចរបស់យើងនៅទីនេះ  
សហការី ក្រុមជំនុំបងស្រី ជូនៀវជេកសុន បានមករកយើងនៅយប់មួយ ខ្ញុំនៅ  
ទីនោះ និយាយថា “ខ្ញុំមានក្តីសុបិន្តមួយ បងប្រុសប្រាហាំ ដែលរំខានខ្ញុំ។ ខ្ញុំ  
បានឃើញបងប្អូនទាំងអស់បានប្រមូលផ្តុំគ្នានៅលើភ្នំមួយ។” ហើយនិយាយថា  
“នៅលើភ្នំនេះ អ្នកកំពុងបង្រៀនយើងពីអក្សរដែលបានសរសេរ មើលទៅដូចជា  
នៅក្នុងអក្សរខ្លះនៅពេលនោះបានធ្លាក់ចេញនៅក្នុងផ្ទាំងថ្ម។ នៅពេលអ្នកបាន  
បញ្ចប់ នោះហើយជាអ្វីដែលអ្នកបានបញ្ចប់ អ្នកបានប្រាប់យើងថា ‘ចូលមកជិត’  
ហើយយើងទាំងអស់គ្នាបានប្រមូលផ្តុំគ្នា។”

174 បាននិយាយថា “អ្នកទៅដល់ពីកន្លែងណាមួយហើយ មើលទៅដូចទ្រង់ក្អែក  
និងបោសកំពូលនៃពីរមិត្តតូចនេះបើកចំហ។ ហើយ នៅពេលដែលវាធ្វើ” និយាយ  
ថា “ថ្មក្រានីតដោយគ្មានសរសេរលើវា។ ហើយអ្នកបានប្រាប់យើងឱ្យធ្វើ ‘សូម  
ក្រឡេកមើលរឿងនេះ។’” ហើយអ្នកទាំងអស់គ្នា... “យើងទាំងអស់គ្នាចាប់ផ្តើម

មើល។” បាននិយាយថា “ខ្ញុំងាកក្បាលខ្ញុំ ហើយខ្ញុំកត់សម្គាល់ថាអ្នកកំពុងឆ្ពោះទៅ ទិសខាងលិច យ៉ាងលឿនតាមដែលអ្នកអាចធ្វើបាន ឆ្ពោះទៅរកព្រះអាទិត្យលិច។” តើមានប៉ុន្មាននាក់ចងចាំវា? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន”—អេដ។]

175 ហើយខ្ញុំបានឈរនៅទីនោះបន្តិចរហូតដល់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានបើក សម្តែង។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ព្រះគម្ពីរទាំងមូលដូចដែលបានបង្ហាញដល់មនុស្ស តាមរយៈ លាងសម្អាត ការរាប់ជាបរិសុទ្ធ ការជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ និងអ្វីៗទាំងអស់នេះ ត្រូវបាន បង្ហាញ ប៉ុន្តែមានអាថ៌កំបាំងដែលលាក់នៅខាងក្នុង ពីព្រោះព្រះគម្ពីរត្រូវបានផ្សា ភ្ជាប់ជាមួយត្រាប្រាំពីរ។ ខ្ញុំត្រូវទៅទីនោះដើម្បីរកវា។”

176 នៅព្រឹកនោះនៅពេលដែលទេវតាទាំងប្រាំពីររូបនោះចុះមកហើយបំផ្ទុះបំបែក ផែនដី និងដុំថ្មបានហោះទៅគ្រប់ទិសទី ទេវតាប្រាំពីរបានឈរនៅទីនោះហើយ និយាយថា “ត្រលប់ទៅជេហ្វីសុនវីលវិញ ពីកន្លែងដែលអ្នកមក ពីត្រាប្រាំពីរនៃ អាថ៌កំបាំងទាំងពងឆ្នាំត្រូវបើក។”

177 យើងនៅថ្ងៃនេះ យល់អំពីពូជសត្វពស់។ ក្នុងរយៈពេលពីរបីថ្ងៃ ប្រសិនបើព្រះ សព្វព្រះទ័យយើងនឹងយល់ពីភាពត្រឹមត្រូវនៃអាពាហ៍ពិពាហ៍និងការលែងលះ។ ហើយអ្វីៗទាំងអស់នេះដែលព្រះជាម្ចាស់បានបើក គ្រប់គ្រាទាំងអស់ គឺជា អាថ៌កំបាំងចាប់តាំងពីការបង្កើតពិភពលោក។ ហើយយើងមានសេចក្តីអំណរ ពី វត្តមាន នៃពរជ័យរបស់ទ្រង់! នោះគឺជាការពិត។ ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរនេះ!

178 ទស្សនាវដ្តីជីវិតបានបញ្ចូលអត្ថបទមួយរបស់វាគឺ “រង្វង់អាថ៌កំបាំងនៃពន្លឺ ឡើងលើអាកាសខាងលើតុកសុននិងផូនិច” តាមរបៀបដូចគ្នាខ្ញុំបានប្រាប់អ្នក ជិតមួយឆ្នាំមុនពេលវាកើតឡើង តើវានឹងទៅជាយ៉ាងណា ដូចជាត្រីកោណមួយ។ រូបភាពព្យួរនៅក្នុងព្រះវិហារនៅទីនោះ។ អ្នកដែលបានយក ទស្សនាវដ្តីនោះមាន។ នៅទីនោះ វាពិតជាត្រឹមត្រូវ។ ពួកគេនិយាយថា “វាមានអាយុ ២២ ឆ្នាំកម្ពស់ប្រាំ ពីរម៉ាយល៍និងចម្ងាយសាមសិបម៉ាយល៍។” ពួកគេមិនទាន់យល់នៅឡើយទេថា តើមានអ្វីកើតឡើង។ វាបានលេចចេញជាអាថ៌កំបាំងហើយបានបាត់ទៅដោយ អាថ៌កំបាំង។

179 បងប្រុស ហ្វ្រីត សុតមែន បងប្រុសផែនណាមែននិងខ្ញុំ ឈរនៅទីនោះ មាន សាក្សីបីនាក់ ដូចជានៅលើកំពូលភ្នំ: ពេត្រុស យ៉ាកុប ហើយយ៉ូហាន ដើម្បីធ្វើជា



សាក្សី បានឈរនៅទីនោះហើយមើលវានៅពេលវាកើតឡើង ហើយបានឃើញវា រួចរាល់។

180 នៅទីនោះ ពួកនៅលើមេឃ។ រហូតមកដល់ពេលនេះ គ្មានសំណើមទេ ឬ គ្មានអ្វីសោះដែលត្រូវធ្វើ—អំព្វ។ តើពួកគេអាចមកទីនោះដោយរបៀបណា? វាគឺជា ទេវតានៃព្រះដែលបានត្រលប់មកវិញ បន្ទាប់ពីសាររបស់ពួកគេ។ ថ្ងៃនេះទំនាយ នោះត្រូវបានសម្រេចនៅចំកណ្តាលយើង។ ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរនេះត្រូវបានបំពេញ។

181 មើល ត្រាប្រាំពីរត្រូវបានបើក។ ខ្យល់កូចគឺឆ្កោះទៅឆ្នេរសមុទ្រខាងលិច។ ឥឡូវនេះ កុំខកខានវា ដូចជាពួកគេបានត្រលប់មកវិញ។

182 ឥឡូវនេះ ការយកចិត្តទុកដាក់របស់យើង កាន់តែខិតជិតដល់ថ្ងៃរបស់យើង។ អ្វីដែលធ្វើឱ្យបទគម្ពីរនិយាយអំពីថ្ងៃនេះ និងអំពីពេលវេលាដែលយើងរស់នៅ? ព្រះយេស៊ូវនិយាយ...ខ្ញុំនឹងមិនមានពេលវេលាដើម្បីយកវាទាំងអស់ទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់ យកវាមួយមុនពេលយើងបិទ។

183 ព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូលថា នៅក្នុងលូកាជំពូកទី១៧ ខ៣០។ ព្រះយេស៊ូវ ព្រះគ្រីស្ទជាព្រះបន្ទូលទ្រង់ផ្ទាល់! តើអ្នកជឿទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អា ម៉ែន!”—អេដ។] ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះបន្ទូលទ្រង់ផ្ទាល់ បានត្រឡប់ជា សាច់ឈាម បាននិយាយថាអ្វីដែលព្រះបន្ទូលនឹងមាននៅក្នុងពេលវេលា ចុងក្រោយ អ្វីដែលជាសញ្ញានៃទីបញ្ចប់នៃពិភពលោក។ ទ្រង់បានប្រាប់ពួកគេ ថាប្រជាជាតិនឹងងើបឡើងប្រឆាំងនឹងប្រជាជាតិមួយទៀត ប៉ុន្តែទ្រង់មានបន្ទូលថា “ដូចនៅសម័យសូដុមដែរ វានឹងនៅថ្ងៃនោះ នៅពេលដែលកូនមនុស្សត្រូវបានបើក សម្តែង។”

184 ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវយាងមកផែនដីនេះ ទ្រង់យាងមក ក្នុងនាមកូនបីនាក់: កូនមនុស្ស ដែលជាព្យាករី ព្រះបុត្រារបស់ព្រះជាម្ចាស់ និង ពូជរបស់ដាវីឌ។

185 ឥឡូវនេះ ទ្រង់បានរស់នៅទីនេះនៅលើផែនដី។ ទ្រង់មិនដែលនិយាយថាទ្រង់ ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះទេ។ ទ្រង់និយាយថា “ខ្ញុំជាកូនមនុស្ស។” ព្រះយេស៊ូវផ្ទាល់ បានហៅអេសេគាលនិងពួកព្យាករីថាជា “កូនមនុស្ស។” ដោយសារតែ ទ្រង់ត្រូវតែ មកបំពេញបទគម្ពីរជាព្យាករី។ ម៉ូសេបាននិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់ជាព្រះរបស់

អ្នកនឹងប្រោសអោយមានហោរាម្នាក់ប្រដូចខ្ញុំ។” នោះហើយជាមូលហេតុដែល ទ្រង់មិនអាចក្លាយជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះនៅទីនោះ ពីព្រោះទ្រង់ជាកូនមនុស្ស។ ទ្រង់...“ព្រះបន្ទូលបានមករកពួកហោរា។” ហើយទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូលនៅក្នុងភាព ពេញលេញរបស់វា។ កូនមនុស្ស គឺជា—ហោរាដ៏សំខាន់... មិនមែនជាហោរា សំខាន់នោះទេ ប៉ុន្តែជាហោរា—នៃព្រះ “ភាពពេញលេញនៃរាងកាយរបស់ព្រះ មាននៅក្នុងទ្រង់។” ដូច្នេះ ទ្រង់គឺជាកូនមនុស្ស។

186 ឥឡូវនេះ អស់រយៈពេលពីរពាន់ឆ្នាំមកហើយ ដែលទ្រង់ត្រូវបានគេស្គាល់ក្នុង យើងថាជាបុត្រានៃព្រះ វិញ្ញាណនៃព្រះ។

187 ហើយនៅក្នុងសហស្សវត្សរ៍ ទ្រង់នឹងក្លាយជាបុត្រារបស់ដាវីឌ នៅលើបល្ល័ង្ក។ យើងទាំងអស់គ្នាដឹង ហើយថាអ្នកណាដែលជឿបទគម្ពីរ។

188 ឥឡូវនេះ ព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូលថា នៅគ្រាចុងក្រោយពួកជំនុំនេះដែល យើងកំពុងរស់នៅ នៅក្នុងនោះ “កូនមនុស្សនឹងត្រូវបើកសំដែងជាថ្មីម្តងទៀតក្នុង លក្ខណៈដូចគ្នា វាដូចជានៅសូដុមដែរ។”

189 មើលពីរបៀប ដែលជាប្រវត្តិសាស្ត្រទ្រង់បានប្រទានវា។ ទ្រង់បាននិយាយ ថា “ដូចដែលវាមាននៅក្នុងថ្ងៃ” ដំបូង “នៃណូអេ ពីរបៀបដែលពួកគេញាំ ផឹកស្រា រៀបការ ក្នុងអាពាហ៍ពិពាហ៍។” បន្ទាប់មក ទ្រង់បាននាំយក ចុងក្រោយ មកឯកូន មនុស្ស នៅសូដុម។ ព្រោះ នៅទីនោះទ្រង់កំពុងដោះស្រាយជាមួយជនជាតិយូដា នៅទីនេះ នៅសូដុម ទ្រង់កំពុងដោះស្រាយជាមួយសាសន៍ដទៃ។ នៅទីនោះ ទ្រង់បានពន្លឺចពួកគេទាំងអស់ដោយទឹក ក្នុងការវិនិច្ឆ័យ នៅទីនេះ នៅឯសាសន៍ ដទៃ ទ្រង់បានដុតពួកគេទាំងអស់នៅថ្ងៃសូដុម។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ពិភពសាសន៍ ដទៃបានឆេះនៅទីនោះ “ហើយវានឹងកើតឡើងនៅពេលដែល កូនមនុស្សបើក បង្ហាញ។” មិនមែនទឹកទៀតទេ ប៉ុន្តែពេលនេះនឹងឆេះ។ ហើយព្រះយេស៊ូវបានអាន ពីលោកុប្បត្តិទី ២៣ ដូចគ្នាដែលយើងអានពីពេលដែលទ្រង់អាន អំពីសូដុម។

190 ឥឡូវនេះ យើងទទួលស្គាល់លក្ខខណ្ឌដែលបាននិយាយ អំពីពិភពលោក ក្នុងស្ថានភាពសូដុម ក្រុងសូដុម ស្ថានភាពសូដុម។ យើង ម្នាក់ៗ នឹងនិយាយថា “អាម៉ែន” ចំពោះរឿងនោះ។ យើងជឿថា។ ត្រឹមត្រូវហើយ។

191 ហើយស្ថានភាពខាងវិញ្ញាណរបស់ឡេឌីសេ ជាក្រុមជំនុំធម្មជាតិ យើងនឹង និយាយថា “អាម៉ែន” ចំពោះរឿងនោះ ហើយទទួលយកសញ្ញារបស់ពួកគេ។ យើង

ដឹងថារាល់សញ្ញាគឺនៅទីនោះ។ ព្រះវិហារស្ថិតនៅក្នុងឡៅឌីសេ។ យើងដឹងថាអញ្ចឹង។ [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន”—អដ។]

192 យើងដឹងថាពិភពលោកស្ថិតក្នុងស្ថានភាពសូដុម។ តើវាត្រូវទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន។”—អដ។] យើងនឹងទទួលយកវា។

193 ប៉ុន្តែចុះយ៉ាងណាចំពោះទីសម្គាល់របស់អំប្រាហាំ ដែលជាអ្នករង់ចាំកូនប្រុសសន្យា? នោះគឺមួយផ្សេងទៀត។

194 សូមចងចាំថា ពួកគេមានទីក្រុងសូដុមនៅទីនោះ។ ពួកគេមានអ្នកនាំសាររបស់ពួកគេ។ ហើយអំប្រាហាំមានអ្នកនាំសារម្នាក់មកដាក់គាត់។

195 អំប្រាហាំកំពុងរង់ចាំ ពីមួយថ្ងៃទៅមួយថ្ងៃ ព្រោះ ស្ទើរតែជារឿងមិនអាចទៅរួចបានកើតឡើង។ “សារ៉ា អាយុកៅសិប និងគាត់អាយុមួយរយ។” យោងទៅតាមការសន្យារបស់ព្រះ គាត់នៅតែរង់ចាំ។ នៅចំកណ្តាលនៃការរិះគន់ទាំងអស់ គាត់កំពុងរង់ចាំកូនប្រុសនោះ។

196 ដូច្នេះអ្នកជឿពិតប្រាកដនៅតែរង់ចាំព្រះរាជបុត្រាសន្យានោះនឹងយាងមកវិញ! សូមសម្គាល់ថា មុនពេលកូនប្រុសមកដល់ មានសញ្ញាមួយផ្តល់ឱ្យគាត់។ គឺមិនមែនជាសញ្ញានៃព្រះរាជបុត្រាដែលនឹងយាងមកដែលនឹងត្រូវបង្ហាញដល់រាជវង្សអំប្រាហាំដែលកំពុងរង់ចាំព្រះរាជបុត្រា គឺដូចអំប្រាហាំរង់ចាំសម្រាប់កូនប្រុសធម្មជាតិ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន”—អដ។] នោះត្រូវទេ? [“អាម៉ែន។”] ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលដូច្នោះ នៅក្នុងលូកា ១៧:៣០ “មុនពេលនោះមកដល់” ដែលថា “កូនមនុស្សនឹងត្រូវបើកសម្តែង ដូចទ្រង់បានធ្វើនៅថ្ងៃរបស់សូដុម មុនពេលការបំផ្លាញសូដុម។” ឥឡូវនេះយើង កំពុងរកមើលសញ្ញាមួយ។

197 ឥឡូវសូមយកលក្ខខណ្ឌនៃពេលវេលាដូចនៅសូដុម។ កត់សម្គាល់ ពួកគេទាំងអស់គ្នាបានចេញទៅក្រៅនៅទីក្រុងសូដុម លោកិយ។

198 ខ្ញុំគិតថាអ្នកដឹកនាំរឿងម្នាក់បានដាក់រូបភាពមួយ មិនយូរប៉ុន្មានទេ ខ្ញុំត្រូវមើលវា នោះគឺសូដុម។ បើអ្នកឃើញហើយគ្មានអ្វីសោះ ក្រៅពីនេះសូមក្រឡេកមើលវា។ វាពិតជារូបភាពដ៏ល្អមួយ នៃសហរដ្ឋអាមេរិកនាពេលបច្ចុប្បន្ននេះ ហូលីវូដពិតប្រាកដណាស់ រូបប្រភេទដូចគ្នានិងអ្វីៗផ្សេងទៀតដែលពួកគេបានធ្វើនៅពេល

នោះ ការស្រវឹងធំៗនិងអ្វីៗផ្សេងទៀតដែលជាការគោរពសាសនារបស់មនុស្ស ដែលគេហៅថាសាសនា។

199 កត់សម្គាល់ ហើយសូមដុះមានសាក្សីម្នាក់ ហើយវាជាមិត្ត ឈ្មោះ របស់គាត់គឺ ឡុត ដែលគ្រាន់តែជាក្មួយប្រុសរបស់—អំប្រាហាំ។

200 ឥឡូវនេះ អំប្រាហាំមិនបានចុះទៅទីក្រុងសូដុមទេ គាត់និងក្រុមរបស់គាត់។ គាត់មានក្រុមធំមួយជាមួយគាត់ ដែលគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីប្រយុទ្ធប្រឆាំងនឹងស្តេច ប្រហែល១២នាក់ក្នុងកងទ័ពរបស់ពួកគេ។ ដូច្នោះ គាត់មានក្រុមធំមួយជាមួយ គាត់។ ហើយគាត់កំពុងអង្គុយក្រៅនៅទីនោះនៅក្រោមដើមអុក ថ្ងៃមួយ នៅពេល ដែលអ្វីៗដំណើរការខុស ជាមួយគាត់ គ្មាននរណាម្នាក់ធ្វើអ្វីជាមួយគាត់ទេ ប៉ុន្តែ គាត់នៅតែប្រកាន់ខ្ជាប់ការសន្យានោះ។

មើលឥឡូវនេះ យ៉ាងជិតស្និទ្ធមុនពេលយើងបិទ។

201 ខណៈពេលដែលគាត់កំពុងអង្គុយនៅទីនោះ មានបុរសបីនាក់ដើរចុះមក រក គាត់។ ពួកគេពីរនាក់បានចុះទៅទីក្រុងសូដុម ហើយអធិប្បាយពីដំណឹងល្អដល់ ពួកគេ ដើម្បីចេញមកឯឡុត។ តើវាត្រូវទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន—អេដ។] ប៉ុន្តែម្នាក់បាននៅជាមួយអំប្រាហាំ។ កត់សម្គាល់ អ្នកដែលនៅជាមួយ អំប្រាហាំ គឺជាព្រះផ្ទាល់។ ពីរនាក់ទៀតគឺជាអ្នកនាំសាររបស់ទេវតា។

202 ឥឡូវនេះ នៅសូដុម ពួកគេមិនបានធ្វើអព្ភូតហេតុអ្វីឡើយ ដោយគ្រាន់តែវាយ ពួកគេឱ្យខ្ចាក់។ ហើយការផ្សាយដំណឹងល្អតែងតែធ្វើឱ្យពួកគេខ្ចាក់ភ្នែក។

203 ឥឡូវនេះសូមមើលសំណុំនៃថ្ងៃនោះ។ មានព្រះវិហារធម្មជាតិ។ តែងតែនៅក្នុង ចំនួនបី ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយកាលពីយប់មិញ ព្រះត្រូវបានតំណាង។ មាន សូ ដុម ឡុត និងអំប្រាហាំ។ វាស្ថិតនៅក្នុងទីតាំងដូចគ្នានៅយប់នេះ ការកំណត់ ពិភពលោកដូចនោះ។

204 ខ្ញុំសូមសួរអ្នកពីរឿងមួយ។ សូមមើលការកំណត់នេះឥឡូវនេះ។ អំប្រាហាំ ហៅបុរសនេះដែលនិយាយជាមួយគាត់ថា “អេឡូហ៊ីម”។ ពាក្យហេព្រើរ អេឡូហ៊ី មមានន័យថា “មួយដែលគ្រប់គ្រាន់ គឺមួយដែលជាព្រះដ៏នៅអស់កល្បជានិច្ច” អេ ឡូហ៊ីម ព្រះជាម្ចាស់ផ្ទាល់!

205 នៅដើមដំបូងលោកុប្បត្តិ ១ បាននិយាយថា “នៅដើមដំបូងព្រះ...” យកពាក្យ ហេព្រើរនៅទីនោះ ឬ ពាក្យក្រិក ជា “នៅដើមដំបូង អេឡូហ្សីមបានបង្កើតផ្ទៃមេឃ និងផែនដី។”

206 នៅទីនេះ ទ្រង់នៅក្នុងលោកុប្បត្តិ ប្រហែល ២២នៅទីនេះ ទ្រង់និយាយម្តង ទៀត ឬ—ឬប្រហែល២២០ ទ្រង់មានបន្ទូលថា ហើយគាត់បានហៅឈ្មោះបុរស នេះថា “អេឡូហ្សីម។” ហេតុអ្វីបានជាគាត់ធ្វើអញ្ចឹង? ព្រះ ជាតំណាងនៅក្នុង សាច់ឈាម មនុស្សដែលបានចុះជាមួយអំប្រាហាំ ហើយញ្ជាំសាំវិច ដឹកទឹក ដោះគោខ្លះនិងញាំនំប៉័ងខ្លះ។ ព្រះអង្គផ្ទាល់ ហើយបានបាត់ខ្លួននៅចំពោះមុខអំ ប្រាហាំ។

207 ប៉ុន្តែទ្រង់បានប្រទានទីសំគាល់មួយដល់គាត់។ កត់សម្គាល់។ ហើយសញ្ញា នោះគឺថាទ្រង់មានការត្រលប់ទៅតង់វិញរបស់ទ្រង់។

208 ហើយសូមចងចាំថា អំប្រាហាំ ឈ្មោះរបស់ទ្រង់គឺអាប៉ាម ពីរបីថ្ងៃមុន នោះ ហើយសារ៉ាគឺសារ៉ាយមុននោះ សារ៉ា-យបន្ទាប់មកសារ៉ា និង អា-ប៉ា-ម ទៅជា អំ-ប្រា-ហាំអំប្រាហាំមានន័យថា “បិតានៃប្រជាជាតិ។”

209 ឥឡូវនេះសូមមើលឱ្យជិតនៅទីនេះ ហើយយើងនឹងឃើញការកំណត់ម៉ោង នោះដែលយើងកំពុងរស់នៅឥឡូវនេះ ដូចដែលព្រះយេស៊ូវបានប្រាប់យើងឱ្យ រកមើលការកំណត់នេះ។ យើងបានឃើញទាំងអស់ដែលនៅសល់របស់វាថា ត្រឹមត្រូវ ឥលូវនេះសូមមើលគ្រាប់ពូជវាជវង្ស តើពួកគេកំណត់អ្វីខ្លះ ឱ្យឃើញ។

210 ឥឡូវនេះបុរសម្នាក់នេះនិយាយថា “អំប្រាហាំ សារ៉ាប្រពន្ធរបស់អ្នក នៅឯណា?”

ហើយអំប្រាហាំបាននិយាយថា “នាងស្ថិតនៅក្នុងត្រសាលខាងក្រោយ អ្នក។”

211 ឥឡូវនេះ ទ្រង់មិនដែលឃើញនាងទេ។ តើទ្រង់ដឹងយ៉ាងដូចម្តេចថាឈ្មោះ របស់គាត់គឺអំប្រាហាំ? តើទ្រង់ដឹងយ៉ាងដូចម្តេចថាឈ្មោះរបស់នាងគឺសារ៉ា? “អំ ប្រាហាំ សារ៉ាជាប្រពន្ធរបស់អ្នក នៅឯណា?”

និយាយថា “នាងស្ថិតនៅក្នុងតង់ខាងក្រោយអ្នក។”

212 ទ្រង់បាននិយាយថា “អញ...” “អញ” ជាសព្វនាមផ្ទាល់ខ្លួន។ “អញនឹងទៅជួបឯងតាមការសន្យា។ ប្រពន្ធរបស់អ្នកនឹងមានកូននោះ។ អ្នកបានទុកចិត្តខ្ញុំ ឥឡូវនេះខ្ញុំនឹងសម្រេចវា។”

213 ហើយសារ៉ា នៅក្នុងតង់ នៅពីក្រោយ លួចស្តាប់ឮបានស្តាប់ មិនធ្លាប់ហៅថា ម៉ែច ស្តាប់ឮតាមតង់ នាងសើចលើកដៃ ហើយនាងនិយាយថា “ឥឡូវនេះ ខ្ញុំជាស្រ្តីចំណាស់ម្នាក់ដូចខ្ញុំដែរ តើអាចរីករាយជាមួយម្ចាស់ខ្ញុំ ហើយគាត់ចាស់ ដែរ ដែលមានអាយុមួយរយឆ្នាំបានដែរឬទេ? ខណៈពេល ដែលនេះមិនបានកើតឡើង ជាច្រើនឆ្នាំមកហើយ។”

214 ហើយមនុស្សម្នាក់នេះ ម-នុ-ស្ស កំពុងអង្គុយបរិភោគ នៅក្នុងសាច់ឈាម ជាមនុស្ស និងផឹកហើយញ៉ាំដូចមនុស្សធម្មតា ជាមួយនឹងធូលីដីនៅលើសម្លៀកបំពាក់របស់ទ្រង់ ហើយមានធូលីដីនៅលើជើងរបស់ទ្រង់ ហើយអំប្រាហាំបានលាងវាចេញ។ ព្រះជាម្ចាស់ ទ្រង់ផ្ទាល់ បានក្រឡេកមើលជុំវិញ ហើយទ្រង់បាននិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាសារ៉ាសើច នៅខាងក្រោយតង់ ដោយនិយាយដូច្នោះ?” ទ្រង់បានដឹង អាចដឹងពីគំនិតរបស់សារ៉ានៅក្នុងតង់ ខាងក្រោយទ្រង់។ តើវាត្រូវទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន”—អដ។]

215 ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលរាជពូជរបស់អំប្រាហាំមកលើផែនដី តើទ្រង់បានបង្ហាញទិសម្តាល់អ្វី? ជាកូនមនុស្ស។ ថ្ងៃមួយស៊ីម៉ូនបានមករកទ្រង់។ អនុជ្រុបាននាំទ្រង់មក។ ទ្រង់បាននិយាយថា “អ្នកឈ្មោះស៊ីម៉ូន។ អ្នកគឺជាកូនប្រុសរបស់យ៉ូណាស” ទ្រង់បាននិយាយ។ សូមមើល ដែលធ្វើឱ្យអ្នកជឿចេញពីគាត់។

216 គឺលីពបានទៅយកណាថាណែលមកវិញ មកវិញ។ បាននិយាយថា “សូមអញ្ជើញមកមើលបុរសដែលយើង—យើងបានរកឃើញ៖ ព្រះយេស៊ូវពីណាសាវីត កូនប្រុសយ៉ូសែប។”

217 គាត់បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះសូមរង់ចាំបន្តិច។ តើអ្វីដែលល្អអាចចេញពីការនិយមជ្រុលនេះ?”

គាត់និយាយថា “មកមើល សិនចុះ។”

218 ដូច្នោះនៅពេលភីលីពឡើងមកនៅក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះយេស៊ូវ ជាមួយណា ចាំណែល ព្រះយេស៊ូវក្រឡេកមើលទៅគាត់ហើយមានបន្ទូលថា “មើលជនជាតិ អ៊ីស្រាអែលម្នាក់នោះ ដែលគ្មានឧបាយកលទេ។”

គាត់និយាយថា “វ៉ាប៊ី តើអ្នកស្គាល់ខ្ញុំនៅពេលណា?”

219 និយាយថា “មុនពេលភីលីពហៅអ្នក នៅពេលអ្នកនៅក្រោមដើមឈើ ខ្ញុំ បានឃើញអ្នក។”

220 គាត់និយាយថា “វ៉ាប៊ី អ្នកគឺជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ អ្នកគឺជាស្តេច អ៊ីស្រាអែល!”

221 នៅពេលដែលស្រ្តីតូចនៅអណ្តូង ក្នុងស្ថានភាពអសីលធម៌របស់នាង ឡើង មក លើទេសភាពបន្តិច ដើម្បីដងទឹកខ្លះ។ ព្រះយេស៊ូវបានបញ្ជូនពួកសិស្សរបស់ ទ្រង់ទៅឆ្ងាយ ដើម្បីទទួលបានជ័យជំនះ។ នៅពេលនាងឡើងមកដងទឹក ទ្រង់ បាននិយាយថា “សូមឱ្យខ្ញុំផឹក បន្តិចស្រ្តីអើយ។”

222 នាងបាននិយាយថា “វាមិនមែនជាទម្លាប់ទេដែលអ្នកនិយាយបែបនេះ។ យើងមានការបែងចែកនៅទីនេះ។ ឥឡូវនេះ អ្នកជាជនជាតិយូដាមិនមានអ្វី ទាក់ទងនឹងយើងជា ជនជាតិសាម៉ារីទេ យើងមិនមានអ្វីទាក់ទងនឹងអ្នកទេ។”

223 ទ្រង់បាននិយាយថា “ប៉ុន្តែ ស្រ្តីអើយ ប្រសិនបើអ្នកដឹងថាអ្នកកំពុងនិយាយ ជាមួយអ្នកណា អ្នកនឹងសុំខ្ញុំផឹកវិញ។ ខ្ញុំអោយទឹកដែលអ្នកមិនត្រូវមកនៅទីនេះ ដើម្បីដងទៀតទេ។”

224 ទ្រង់បានរកឃើញកន្លែងដែលស្ថានភាពរបស់នាងគឺវាជាអ្វី។ ទ្រង់បាន និយាយថា “ទៅយកប្តីរបស់អ្នកហើយមកទីនេះ។”

នាងនិយាយថា “ខ្ញុំគ្មានប្តីទេ។”

225 ទ្រង់បាននិយាយថា “អ្នកបាននិយាយការពិតហើយ។ អ្នកមានប្រាំនាក់ ហើយមួយដែលរស់នៅជាមួយអ្នកពេលនេះ មិនមែនជារបស់អ្នកទេ។”

226 នាងបាននិយាយថា “លោកម្ចាស់ ខ្ញុំយល់ថាអ្នកគឺជាហោរា។ យើងដឹងថា ពេលណាព្រះមេស៊ីយ៉ាងមកទ្រង់នឹងបង្ហាញដល់យើងនូវរបស់ទាំងនេះ។”

ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ខ្ញុំជាទ្រង់។”

227 នៅលើនោះ នាងបានរត់ចូលទៅក្នុងទីក្រុងហើយនិយាយថា “មកមក មើល បុរសម្នាក់ដែលបាន ប្រាប់ខ្ញុំពីអ្វីដែលខ្ញុំបានធ្វើ។ តើនេះមិនមែនជាព្រះមេស៊ី ទេឬ?”

228 មើលចុះ ទ្រង់បានធ្វើដូច្នោះចំពោះជនជាតិយូដា និងជនជាតិសាម៉ារី ប៉ុន្តែ មិនដែលធ្វើសោះ ដល់សាសន៍ដទៃ។ សាសន៍ដទៃ ដែលយើង ជាមនុស្សកំសាក នៅសម័យនោះ ប្រជាជាតិផ្សេងទៀត ដោយរុំក្លឹបនៅខាងក្រោយ យើងថ្វាយបង្គំប ព្រះ។ យើងមិនបានឃើញព្រះមេស៊ីណាទេ។

229 ទ្រង់គ្រាន់តែលេចមុខចំពោះអស់អ្នកដែលកំពុងស្វែងរកទ្រង់ ហើយយើង ទាំងអស់គ្នាសន្មតថាកំពុងស្វែងរកទ្រង់។

230 ប៉ុន្តែអស់អ្នកដែលអះអាងថាកំពុងស្វែងរកទ្រង់ គឺជាក្រុមជំនុំផ្ទាល់ នៅពេល ពួកគេបានឃើញការនោះ ពួកគេនិយាយថា “ទ្រង់ជាអារក្ស។ ទ្រង់ជាអ្នកនាំ សំណាង ជាបៀលសេចាប់!”

231 ហើយព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “អំពើបាបនោះនឹងត្រូវបានអត់ទោសឱ្យ ពួកគេ” ពីព្រោះ ទ្រង់មិនទាន់ស្លាប់នៅឡើយទេ។ “ប៉ុន្តែ” បន្តថា “ថ្ងៃណាមួយ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងយាងមកធ្វើដូចគ្នា ហើយដែលនិយាយពាក្យមួយប្រឆាំង នឹងវាច្បាស់ជាមិនត្រូវអត់ទោសឱ្យឡើយ។” នោះគឺជាថ្ងៃនេះ ដែលរាល់ពាក្យ ទាំងអស់ត្រូវនៅជាមួយគ្នា។ “និយាយពាក្យប្រឆាំងនឹងវា វានឹងមិនត្រូវបាន អភ័យទោសនៅក្នុងពិភពលោកនេះឬពិភពលោកនាពេលខាងមុខ។”

232 នោះគឺជាពូជរាជវង្សរបស់អំប្រាហាំ។ ហើយនៅទីនេះគ្រាប់ពូជរបស់អំប្រាហាំ ដែលកើតឡើងដោយសារតែការកំណត់អត្តសញ្ញាណរបស់បុរសនោះអង្គុយនៅ ទីនោះជាមួយអំប្រាហាំ មកដើម្បីបង្ហាញថាវាជាព្រះតែមួយ សន្យានៅថ្ងៃនេះថា “ដូចនៅសម័យសូដុមដែរ វានឹងមាន ការយាងមករបស់កូនមនុស្ស នៅពេលដែល ទ្រង់កំពុងសំដែងអង្គទ្រង់ជាកូនមនុស្ស។” អាម៉ែន។ នេះគឺជាថ្ងៃដែលព្រះគម្ពីរនេះ ត្រូវបានបំពេញ។

233 សូមមើលការកំណត់ដែលយើងមានសព្វថ្ងៃនេះ។ សូមក្រឡេកមើល ព្រះវិហារដែលជាកន្លែងព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ...មើលថ្ងៃដ៏គួរឱ្យសង្វេគ។ មើល ការព្យាករណ៍ទាំងអស់។ ឥឡូវនេះ ជាជឿងចម្លែក អ្នកទស្សនារបស់យើងត្រូវ ដល់ពេលកំណត់ ប្រសិនបើដូចនៅសូដុម។



234 មានពួកគេបីនាក់មកជាមួយ បុរសឆ្នើមបីនាក់ដែលបានបញ្ជូនពីស្ថានសួគ៌។  
យើងនឹងសារភាពថា។ បីនាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ ម្នាក់បានស្នាក់នៅជាមួយអំប្រាហាំ។  
ពួកគេទាំងអស់បានចាប់ផ្តើមនៅទីនោះ ប៉ុន្តែម្នាក់បាននៅជាមួយអំប្រាហាំ។  
អ្នកនៅសល់របស់ពួកគេបានចុះនៅសូដុម។ តើវាត្រូវទេ? ក្រុមជំនុំនិយាយថា  
“អាម៉ែន”—អដដ។ ហើយអំប្រាហាំបានប្តូរឈ្មោះពីអាប៉ាមទៅជាអំប្រាហាំ។  
ពិតទេ? [“អាម៉ែន”]

235 គ្មានពេលណាមួយដែលមានប្រវត្តិសាស្ត្រក្រុមជំនុំនៃពិភពលោក ធ្លាប់មាន  
អ្នកផ្សាយដំណឹងល្អទៅរកវា ដោយមានឈ្មោះបញ្ចប់ដោយ ហាំ រហូតដល់  
ថ្ងៃនេះ ប៊ីលី ប្រ្គា-ហាំ។ តើវាត្រូវទេ? ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន”។  
—អដដ។ ប្រ្គា-ហាំអក្សរព្រាមួយ។ អំ-ប្រា-ហាំគឺអក្សរព្រាពីរ។ ប៉ុន្តែ  
ប្រ្គា-ហាំ គឺព្រាមួយអក្សរ ដែលជាពិភពលោក មនុស្ស។ ឃើញទេ?

236 រកមើលអ្វីដែលបានចេញនៅទីនោះ ថ្ងៃនេះ គឺជាអ្នកនាំសារមកពី ឋានសួគ៌។

237 តើមានបុរសណាម្នាក់នៅលើផែនដីដែលបានប្រែចិត្តហើយបានអធិប្បាយ  
យ៉ាងច្បាស់ដូចប៊ីលីប្រ្គាហាំទេ? តើមានបុរសណាម្នាក់ដែលមានឥទ្ធិពល លើ  
ប្រជាជនដូចជាប៊ីលីប្រ្គាហាំទេ? មិនដែលមានទេ អន្តរជាតិ បុរសម្នាក់។ អូ ប៊ីលី  
សាន់ដេ ហើយនៅទីនេះគឺនៅសហរដ្ឋអាមេរិក ជាដើម ប៉ុន្តែប៊ីលីប្រ្គាហាំត្រូវបាន  
គេស្គាល់ទូទាំងពិភពលោក។ មើលថាទ្រង់ហៅទៅណា? ចេញពីក្រុងសូដុម។

238 ហើយគាត់មានពិធីជប់លៀងរបស់គាត់នៅទីនោះជាមួយព្រះវិហារពេនទីកុសុដ អូល រ៉ូប៊ីត។

239 ប៉ុន្តែចុះយ៉ាងណាចំពោះក្រុមអ៊ីឡែក? តើពួកគេជាសញ្ញាប្រភេទអ្វីដែលគួរតែ  
មើល? តើពួកគេគួរមានអ្វី? ហាលេលូយ៉ា! “វា នឹងមានពន្លឺនៅពេលល្ងាច។”  
ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរនេះត្រូវបានបំពេញ។ ក្រុមជំនុំរីករាយ—អដដ។ ថ្ងៃនេះការសន្យា  
របស់ព្រះត្រូវបានសម្រេច។ យើងដឹងថាវាជាការពិត។ ទ្រង់នៅទីនេះនៅយប់នេះ  
ដូចកាលនោះ។

240 ឥឡូវនេះ ដើម្បីអធិប្បាយអំពីវា ដែលខ្ញុំបាននិយាយកាលពីមួយរយៈ  
មុន ប្រសិនបើអ្នកអធិប្បាយអ្វីហើយវាគឺជាសេចក្តីពិតនៃដំណឹងល្អ បន្ទាប់មក  
ព្រះជាម្ចាស់មានកាតព្វកិច្ចបញ្ជាក់ការពិតនោះ។ តើនោះពិត? ក្រុមជំនុំនិយាយ

ថា “អាម៉ែន” —អេដ។ ឥឡូវនេះ បើដូច្នោះមែន សូមព្រះជាម្ចាស់ដែលបានសរសេរព្រះបន្ទូល អនុញ្ញាតឱ្យព្រះដែលបានបង្កើតការព្យាករណ៍ សូមឱ្យព្រះដែលជាព្រះនៃព្រះបន្ទូល ចូរចេញមកហើយបញ្ជាក់ថាទ្រង់នៅតែជាព្រះ។

241 នៅពេលដែលអេលីយ៉ាបានឡើងទៅលើភ្នំ មើល អេលីសេបានទៅមើលអេលីយ៉ា គាត់និយាយថា “ខ្ញុំចង់បានចំណែកពីរ។” និងអារវជំនោះគឺនៅលើអេលីយ៉ា បានធ្លាក់លើអេលីសេ។ គាត់បានដើរចុះ ហើយបង្កើនទ្វេដង រុំក្បយហើយវាយទន្លេ ហើយនិយាយថា “តើព្រះរបស់អេលីយ៉ានៅឯណា?” ហើយរឿងដូចគ្នាដែលបានកើតឡើងចំពោះអេលីយ៉ា បានកើតឡើងចំពោះអេលីសេ។

242 ហើយដំណឹងល្អដូចគ្នា អំណាចដូចគ្នា កូនមនុស្សដូចគ្នា នោះគឺម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ ហើយនឹងមានជារៀងរហូត។ ហេព្រើរ១៣:៨។ តើអ្នកជឿវាទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន” —អេដ។] បន្ទាប់មក ខ្ញុំសូមអ្នក។ ខ្ញុំមិនអាចជាទ្រង់ទេ ប៉ុន្តែទ្រង់គង់នៅទីនេះ [អាម៉ែន] យើងគ្រាន់តែជាអ្នកដឹកជញ្ជូនប៉ុណ្ណោះ។

243 មនុស្សមួយចំនួននៅទីនោះដែលឈឺនិងរងទុក្ខ គឺអ្នកដឹងថាខ្ញុំមិនស្គាល់អ្នកទេ សូមឱ្យព្រះឥឡូវនេះ...ប្រសិនបើខ្ញុំអាចបន្ទាបខ្លួនគ្រប់គ្រាន់។ អ្នកអធិស្ឋានហើយសុំព្រះ។

244 ខ្ញុំមិនស្មានថា...មិនមានកាតអធិស្ឋាននៅក្នុងអាគារទេ តើមានទេ? ទេខ្ញុំមិន...យើងមិនដែលផ្តល់កាតអធិស្ឋានណាមួយឡើយ។ យើងនឹងមានការប្រជុំអធិស្ឋាននៅ...ឬការព្យាបាលអ្នកជំងឺ នៅក្រុមជំនុំ។ ប៉ុន្តែអ្នកអធិស្ឋាន។

245 ហើយអ្នកដឹងថាខ្ញុំជាមនុស្សចម្លែកចំពោះអ្នក។ ឃើញទេ អ្នកស្គាល់ខ្ញុំ ជេហ្វឺសុនវីល! ខ្ញុំមិនចង់ឱ្យមនុស្សមកពីជេហ្វឺសុនវីលធ្វើដូច្នោះទេ។ ខ្ញុំចង់បានមនុស្សមកពីឆ្ងាយពីទីនេះនៅកន្លែងណាមួយ។ មើលថាតើព្រះនៅតែបង្ហាញ! សូមមើលប្រសិនបើទ្រង់នៅតែដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត!

246 ធ្វើដូចស្ត្រីតូចបានធ្វើ។ ទ្រង់បានឆ្លងកាត់ ហើយនាងនិយាយថា “ខ្ញុំជឿបុរសនេះ។” នាងមានបញ្ហាធ្លាក់ឈាម ហើយនាងនិយាយថា “បើខ្ញុំអាចប៉ះជាយនៃសម្លៀកបំពាក់របស់ទ្រង់ ខ្ញុំជឿថាខ្ញុំនឹងជាសះស្បើយ។” តើវាត្រូវទេ?

247 ដោយសារជំនឿរបស់នាង នៅថ្ងៃនោះ ព្រះគម្ពីរត្រូវបានបំពេញ។ “ទ្រង់ចង់ធ្វើឱ្យបេះដូងអ្នកខូចបានជាសះស្បើយ ពីជំងឺនិងមនុស្សខ្លិន។”

248 នៅពេលដែលនាងបានប៉ះនឹងសម្លៀកបំពាក់របស់ទ្រង់ ហើយដើរចេញទៅក្រៅហើយអង្គុយចុះ ងាកហើយនិយាយថា “អ្នកណាប៉ះខ្ញុំ?” តើទ្រង់ធ្លាប់ដឹងយ៉ាងដូចម្តេច ហ្នូងមនុស្សដ៏ធំនេះ ប្រហែលជាសាមសិបដងដែលមាននៅទីនេះ នៅយប់នេះ ពួកគេរាប់ពាន់នាក់? តើទ្រង់ដឹងយ៉ាងដូចម្តេច? ទ្រង់និយាយថា “អ្នកណាប៉ះខ្ញុំ?” ទ្រង់មិននិយាយថាគ្រាន់តែនិយាយទេ ទ្រង់ថាព្រោះវាជាការពិត។ ហើយទ្រង់បាននិយាយថា “តើអ្នកណាបានពាល់ខ្ញុំ?” ហើយដោយផ្ទាល់ទ្រង់បានមើលជុំវិញនិង បានឃើញស្រ្តីតូច ដែលនាងកំពុងឈរឬអង្គុយឬធ្វើអ្វីក៏ដោយ ទីតាំងដែលនាងស្ថិតនៅ ប្រាប់នាងថាបញ្ហាឈាមរបស់នាងចប់ហើយ។

249 នោះគឺជាព្រះយេស៊ូវកាលពីម្សិលមិញ។ នោះគឺជាទ្រង់សព្វថ្ងៃនេះ អ្នកជឿទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាមែន។”—អេដ។]

250 ខ្ញុំមិនស្គាល់អ្នកទេ ព្រះស្គាល់។ ប៉ុន្តែអ្នកមានការឈឺចាប់នៅក្នុងចំហៀងរបស់អ្នក នោះបានរំខានដល់អ្នក។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ អ្នកកំពុងអធិស្ឋាននៅទីនោះ។ តើខ្ញុំជាមនុស្សចម្លែកចំពោះអ្នក ហើយយើងជាមនុស្សចម្លែកនឹងគ្នា? ឈរ ឡើង ប្រសិនបើវាគឺដូច្នោះមែន។ ខ្ញុំមិនស្គាល់អ្នកទេ។ បុរសម្នាក់នៅនៅក្រុងនេះ យុវជននេះ។ អ្នកក៏ឈឺបំពង់កដែរ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ អ្នកអធិស្ឋានអំពីរឿងនោះ។ អ្នកទាំងអស់គ្នាភ័យអំពីអ្វីមួយ។ អ្នកទៅហើយត្រូវចាកចេញពីការប្រជុំព្រោះអ្នកជាអ្នកដឹកនាំ ការចូលរួមដែលអ្នកត្រូវយកចិត្តទុកដាក់។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ អ៊ូ—ហ៊ី។ អ្នកជឿថាព្រះដឹងថាអ្នកជានរណា? លោក ស្ថិត ឥឡូវនេះអ្នកអាចទៅបានហើយ ហើយបានជាសះស្បើយ។ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានធ្វើឱ្យអ្នកបានជាសះស្បើយ។ បន្តទៅការប្រជុំរបស់អ្នក បំពង់ករបស់អ្នកនឹងមិនរំខានអ្នកទេ។

តើគាត់ប៉ះអ្នកណា?

251 មានបុរសម្នាក់កំពុងអង្គុយនៅខាងក្រោយ ទីនេះ។ គាត់កំពុងរងទុក្ខ។ គាត់មានជុំសាច់នៅលើស្នូតខាងឆ្វេងរបស់គាត់។ គាត់មិនមែនទេ...គាត់មិនមែនមកពីទីនេះទេ។ អ្នកធ្លាប់បានធ្វើជាកម្មកររ៉ឺម៉ាក់។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ខ្ញុំជាមនុស្សចម្លែកចំពោះអ្នក។ បើត្រឹមត្រូវ ចាប់ដៃរបស់អ្នក។ ជុំសាច់នេះស្ថិតនៅក្នុងស្នូតខាងឆ្វេងរបស់អ្នក ហើយអ្នកកំពុងរកមើល ការវះកាត់ភ្លាមៗ។ ត្រូវទេ? អ្នកមិនមែនមកពីទីនេះទេ។ អ្នក ចេញពីទីក្រុង។ អ្នកមកពីរដ្ឋវីជីនៀ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ អ្នកជឿថាព្រះ

ដឹងថាអ្នកជានរណា? លោកមីតឆេល ត្រូវហើយ ទៅផ្ទះវិញហើយសុខសប្បាយ ចុះ។ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទធ្វើឱ្យអ្នកទាំងអស់គ្នាជា។ សូរបុរសនោះ! ក្នុងជីវិតខ្ញុំ មិនដែលឃើញគាត់ទេ។ គាត់បានអង្គុយនៅទីនោះអធិស្ឋាន។

ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរនេះ!

252 ប្រុងប្រួស ប្រាណហាំបែរខ្នងរបស់គាត់ទៅក្រុមជំនុំ—អេដ។ នៅទីនេះគឺ ស្រ្តីម្នាក់ អង្គុយនៅខាងក្រោយខ្ញុំ ដូចសារ៉ានៅក្នុងតង់។ នាងកំពុងអធិស្ឋានឱ្យ កូនស្រី។ ក្រោកឈរ។ កូនស្រីមិននៅទីនេះទេ។ នាងគឺទៅឆ្ងាយកូនស្រី។ ហើយ អ្នកក៏ដូចគ្នាដែរនៅពេលដែលស្រ្តីម្នាក់មកចំពោះព្រះយេស៊ូវ ដែលមានស្រ្តីម្នាក់ ដែលត្រូវអារក្សផ្សេងៗចូល។ ស្រ្តីគឺ... ក្មេងស្រីត្រូវបានអារក្សចូល។ នាងមិននៅ ទីនេះទេ។ នាងមកពី... អ្នកមកពីរដ្ឋ ការ៉ូលីណាខាងជើង។ អ្នកជឿទេ? ហើយ នោះគឺជាការពិត តើមែនទេ? លោកស្រី អរឌឺ អ្នកអាចទៅផ្ទះបាន។ ប្រសិនបើ អ្នកជឿដោយអស់ពីចិត្ត អ្នកនឹងរកឃើញកូនស្រីរបស់អ្នកដូចជាបានរកឃើញ នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅក្នុងថ្ងៃកន្លងផុតទៅបាននិយាយថាវាបាន ជាសះស្បើយ។

253 ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរនេះ សញ្ញានៃទីក្រុងសូដុម ដែលជាសញ្ញារបស់ គ្រាប់ពូជ ដែលជាសញ្ញានៃក្រុមជំនុំធម្មជាតិ! ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរនេះត្រូវបានបំពេញនៅកណ្តាល អ្នក។ តើអ្នកជឿទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាមែន”—អេដ។]

254 តើអ្នកនឹងទទួលយកទ្រង់ឥឡូវនេះជាព្រះអង្គសង្គ្រោះនិងប្រោសអ្នកឱ្យ ជាសះស្បើយឬទេ? សូមឈរ អ្នកទាំងអស់គ្នា និយាយថា “ខ្ញុំទទួលយកការ ព្យាបាលរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំទទួលយកទ្រង់ជាព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំទទួលយក ទ្រង់ជាស្តេចរបស់ខ្ញុំ។” ម្នាក់ៗឈរឡើង។

ថ្ងៃនេះ! សូមស្តាប់ មិត្តភក្តិអើយ។


255 “ទ្រង់បានអានគម្ពីរ បានប្រគល់ព្រះគម្ពីរទៅបូជាចារ្យវិញហើយ ហើយ” និយាយថា “ភ្នែករបស់ប្រជាជនទាំងអស់បានផ្តោតលើទ្រង់។ ហើយទ្រង់ ក្រឡេក មើលទៅពួកគេ ហើយនិយាយថា “ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរនេះត្រូវបានបំពេញហើយ។”

256 ខ្ញុំបានអានព្រះគម្ពីរ ដោយមានភស្តុតាងជាច្រើនឬច្រើនដែលយើង រស់នៅ ក្នុងថ្ងៃចុងក្រោយ ដែលជាជំនាន់ដែលនឹងឃើញព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទយាងមកវិញដល់

ដែនដី។ ហើយខ្ញុំប្រាប់អ្នកនៅយប់នេះ ជាថ្មីម្តងទៀតថា ថ្ងៃនេះគឺជាបទគម្ពីរនេះ បានបំពេញនៅក្នុងការមើលឃើញរបស់អ្នក។

257 អ្នកនៅតុកសុន អ្នកនៅកាលីហ្វ័រញ៉ា អ្នកនៅញូវយ៉ក ការភ្ជាប់តាមទូរស័ព្ទ ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរនេះត្រូវបានបំពេញតាមការមើលឃើញរបស់អ្នក។

258 សូមឱ្យយើងរីករាយនិងធ្វើឱ្យមានភាពរីករាយ ព្រោះអាពាហ៍ពិពាហ៍របស់ កូនចៀមបានមកដល់ហើយ និងកូនក្រមុំរបស់នាង...កូនក្រមុំរបស់ទ្រង់បាន រៀបចំខ្លួនហើយ។

259 ចូរយើងលើកដៃឡើងហើយថ្វាយសិរីល្អដល់ទ្រង់ មនុស្សទាំងអស់។ ព្រះ ប្រទានពរអ្នក។ [ក្រុមជំនុំបន្តអរសប្បាយហើយសរសើរដំកើងព្រះ—អរដ។] 

**ថ្ងៃនេះបទគម្ពីរនេះបានសំរេច** KHM65-0219

(This Day This Scripture Is Fulfilled)

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយ នៅល្ងាច ថ្ងៃសុក្រ ថ្ងៃទី 19 កុម្ភៈ 1965 នៅ វិទ្យាល័យជាករីយ៉ូ ជូនៀ នៅ ជេហ្វឺសាន់វិល ឥណ្ឌាអាណា U.S.A។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេងចេញពីខ្សែ អាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវ បោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2021 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

**VOICE OF GOD RECORDINGS**

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

[www.branham.org](http://www.branham.org)

## ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា  
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ  
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា  
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក  
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង  
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង  
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG